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Simru SİLAHTAROĞLU

Öğrenmek neden 
bu kadar zor?

>2'de

Funda ALPASLAN TALAY

Sosyolojinin gücü

>5’te

Baro’da
seçİm İçİn
gerİ sayım 6

sahte dİplomalı 
çalışana hapİs 3

T                                       RSE
KÖŞE

İlber Ortaylı 
ahmak değildir
İdris ÖZYOL sayfa 4’te

�Büyükşehir Belediyesi 
Başkan Danışmanı Lokman 
Atasoy, “Bu yarışmanın en 
büyük nedeni denizlerimi-
zin korunmasıdır, bu hepi-
mizin görevi” dedi. 4’te

�ATSO yönetim kurulu Baş-
kanı yusuf hacısüleyman, 
Antalya iş dünyasının ta-
lep, beklenti ve önerileri-
nin yer aldığı dosyayı tes-
lim etti. 2’de

İstİlacı Balon Balığı 
avlama yarışması

atso heyetİ ankara’da

Balon balığı avlama 
yarışmasında, 90 

santimetre ve 4 kilo 
40 gram ağırlığındaki 

balon balığı birinci oldu

ATSO heyeti, Ticaret 
Bakanı Prof. Dr. Ömer 

Bolat ve TOBB Başkanı 
Rifat Hisarcıklıoğlu’nu 

ziyaret etti

12 ay turİzm 
hayal değİl

Türkiye’ye gelen 30 milyon turistin çoğu her şey dâhil sistemi 
nedeniyle otel dışına çıkmazken turizmciler, Avrupa pazarını örnek 
göstererek turizm çeşitliliğinin artırılması gerektiğine işaret ediyor

�TuRİZmİn başkenti olarak anılan 
Antalya’da her yıl rekorlar kırıldığı 
açıklanırken yerel yönetimler de 
turizmin çeşitlenmesi adına farklı 
festivaller ve fuarlar düzenlemeye 
devam ediyor.

�AkdEnİZ Yiyecek İçecek Yöne-
ticileri derneği Başkanı mustafa 
Gençer, “kültür ve gastronomi tu-
rizmi konusunda zayıfız. Bu 
konuda çalışma yapmak 
gerekiyor” dedi. 5’te

yerel yönetİmler çalışıyor

kÜltÜr ve gastronomİ turİzmİ

�Göksu Mahallesi’nde yaşanan vah-
şet pes dedirtti. Mahallenin sevilen 
köpeği kimliği belirsiz kişiler tarafın-
dan bağlanarak ateşe verildi. 4’te

kiracılar erken 
seçim istiyor

�VATAnDAşLAr her gün 
yeni bir zamla gözünü açı-
yor. kiracılar Dayanışma-
sı Platformu Başka-
nı Cengiz kul, “halk 
artık ya seçim ya 
geçim diyor” ifade-
lerini kullandı. 5’te

Kiracılar Dayanışması 
Platformu Başkanı Cengiz 

Kul, “Ülkede neresinden 
tutarsak sorun var. Geçim 
yoksa seçim olmalı” dedi

GÜVEN 
GÜNEŞ

takma dişini düşüren 
onun yanına gidiyor
�PRof. dR. mehmet 

Gökoğlu, denizde protez 
diş takımı buldu. 

Gökoğlu, sahibi-
nin bulunması 
çağrısı yaparken 
dişlerini düşü-
renler ise soluğu 
onun yanında 

aldı. 8’de

kepez’de köpek 
vahşeti yaşandı

denİz manzaralı 
öğrencİ yurtları

dev
patlıcan 
göreni 

şaşırtıyor

�İbradı’da 
çiftçi Şendur 
Özdoğru, 
evinin bah-
çesinde 52 
santimetre 
uzunluğunda 
patlıcan yetiş-
tirdi. 6’da

İtfaiyeye elektrikli 
araç söndürme kiti
�Büyükşehir itfaiyesi, elektrik-

li araç yangınlarına karşı hızlı mü-
dahale edebilmek amacıyla yan-
gın müdahale kiti dahil etti. 3’te

denizde
can pazarı

�almanya’dan antal-
ya’ya tatile gelen aile 
bindikleri tekne ala-
bora olunca tekneden 
atlayarak kurtuldu. 3’te

Akdeniz Üniversitesi kampüsündeki öğrenci yurtları, 
hem bulundukları doğal alan hem de deniz ve doğa 
manzaralarıyla yeni dönem öğrencilerini bekliyor

�SOnuçLArın belli olmasının ardın-
dan öğrencilerin kazandıkları üniver-
sitenin bulunduğu şehirlerdeki yurt 
başvuruları sürüyor.

�kOnyAALTı Sahili’ne yürüme mesa-
fesindeki Akdeniz üniversitesi kam-
püsündeki öğrenci yurtları yeni dö-
nem öğrencilerini bekliyor. 6’da

Başvurular sÜrÜyor öğrencİlerİ Beklİyor

mucize 
gibi maç
�SüPer Lig'in 3. Hafta karşılaşmasın-

da Antalyaspor, ilk yarısını 2-0 yenik 
kapattığı maçta Hatayspor'u ikinci 
yarıda bulduğu gollerle 3-2 yenmeyi 
başardı. 7’de

3-2



AntAlyA Ticaret ve Sanayi Odası 
(ATSO) Yönetim Kurulu Başkanı Yu-
suf Hacısüleyman ve beraberindeki 
heyet, Ticaret Bakanı Prof. Dr. Ömer 

Bolat ve Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği 
(TOBB) Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu’nu ziya-
ret ederek, Antalya iş dünyasının talep, bek-
lenti ve önerilerinin yer aldığı dosyayı teslim 
etti. Ziyarette Başkan Hacısüleyman’a, Mec-
lis Başkanı Ahmet Öztürk, Yönetim Kurulu 
Başkan Yardımcıları Boğaçhan Göksu ve Ha-
kan Pakalın, Yönetim Kurulu Sayman Üye-
si Murat Totoş, Yönetim Kurulu Üyeleri Hati-
ce Öz, Mustafa Yayla, Hüseyin Sarı, Mehmet 
Dikmen, Özgür Karagöz, Behçet Ülker, Mec-
lis Başkan Yardımcıları Nilay Akbaş, Mızrab 
Cihangir Deniz, Kâtip Üye Ökkeş Göktuğ Şa-
hin ile Genel Sekreter Av. Aslı Şahin Tekin eş-
lik etti. Yönetim Kurulu Başkanı Yusuf Ha-
cısüleyman ve heyeti, Ticaret Bakanı Prof. 
Dr. Ömer Bolat’a gerçekleştirdikleri ziyaret-
te, toplu iş yeri projesi ve turizmden, tarıma, 
gıda sektöründen inşaat ve hizmet sektörüne 
ATSO’nun 49 meslek komitesinin talep ve çö-
züm önerilerinin yer aldığı dosyaları teslim 
etti ve dosya içeriği hakkında bilgi verdi.

ÖNERİ VE TALEPLER 

Toplantıda açıklamalarda bulunan Tica-
ret bakanı Ömer Bolat, “ATSO müthiş enerji 
dolu bir ekip ve insan ilişkileri çok iyi. Sizler-
le 9 Şubat’ta ATSO üyelerinin katılımıyla ger-
çekleştirdiğimiz toplantıda ve ziyaretime gel-
diğiniz her buluşmamızda gördüm ki herkes 
çok donanımlı ve tüm sektörlere hâkim. Bu 
sebeple, önerilerinizi, taleplerinizi son dere-
ce dikkate alıyoruz. Çünkü bunları yaparken 
memleket meselesi olarak baktığınızı en iç-
ten şekilde hissediyorum. Toplu işyeri proje-
siyle ilgili, Sanayi ve Teknoloji Bakanlığımız, 
Tarım ve Orman Bakanlığımız ile görüşün 
bu konuda ben de sizin yanınızdayım” diye 
konuştu. ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Yu-
suf Hacısüleyman ise, “Meslek komitelerimi-
zin de desteğiyle 13 kooperatifin kuruluşunu 
gerçekleştirdik. Projeye Ali Bahar Başkanımız 
çok önem veriyordu. Biz de bu süreci hızlı bir 
şekilde tamamladık. Eylül ayında da ilk ge-
nel kurullarımızı yapıp, üst birlik kurma aşa-
masına geçeceğiz. Orman vasfını kaybetmiş, 
fotoğrafları ve detay bilgileri dosyamızda bu-
lunan alan için sizden destek istiyoruz” dedi.

EKONOMİK SORUNLAR 

Enflasyon muhasebesi konusunda iş dün-
yasının endişelerini Bakan Bolat’a ileten Baş-
kan Hacısüleyman, “Son günlerin en tartış-
malı konusu enflasyon muhasebesi. Bu konu 
bir yıla yakındır ülke gündemimizde ancak 
vergi dönemleri geldiğinde konu yeniden 
gündeme geliyor” dedi. Düzenlemede eksik 
ve hatalı olduğu düşünülen noktalar olduğu-
nu ve bunun iş dünyası temsilcileri tarafın-
dan yüksek sesle gündeme getirildiğini ifade 
eden Başkan Hacısüleyman, sözlerini şöyle 
sürdürdü; “Enflasyon muhasebesi, enflasyo-
nun mali tablolardaki yanıltıcı etkileri orta-
dan kaldırmak amacıyla uygulanıyor. Vergi 
Usul Kanunu’na göre belirli şartlar altında zo-
runlu hale gelen bu uygulama, 2024 yılında 
tekrar yürürlüğe girdi. Ancak, 2021’deki er-
telemeden sonra bu uygulamanın bugünkü 
ekonomik şartlarda firmalar üzerinde önemli 
zorluklar oluşturduğu görülüyor. Türk iş dün-
yası enflasyon muhasebesini 2003 ve 2004’te 
de tecrübe etmiş olmasına rağmen yıl başla-
dığında, pek çok kişinin aklına şu anda yaşa-
nan sorunlarla karşılaşılabileceği gelmemişti. 
Sorunların bugün çok can yakıyor olması-
nın ardında, yirmi yıl önceki konjonktür ile 
bugünkü konjonktür arasında yatan önem-
li farklar var.” Hacısüleyman, “Bu yılın ikinci 
çeyreğine ait gelir ve kurum geçici vergi be-
yannamelerinin verilme ve ödeme süreleri-
nin 6 Eylül Cuma gün sonuna kadar uzatıldı-
ğı açıklandı, bu olumlu bir gelişme, teşekkür 
ediyoruz ancak bizim için yeterli değil” dedi.

Enflasyon muhasebesi uygulamasının 
2003 ve 2004 yıllarından çok daha farklı bir 

konjonktürde olduğunu belirten Hacısüley-
man, “Türkiye 2001 yılında büyük bir eko-
nomik kriz yaşamış, ekonomi daralmış, yıl-
lık enflasyon yüzde 69’a çıkmıştı. Enflasyon 
2002’de yüzde 30’a, 2003’te yüzde 18’e ve 
2004’te yüzde 9’a düştü. Türkiye yeniden bü-
yümeye başlamıştı. Hem iç talep, hem ihra-
cat oldukça canlı bir performans gösteriyor-
du. Kredi faizleri oldukça düşüktü, ülkeye 
dışarıdan yatırımlar artmaya başlamış, AB 
ile son derece pozitif bir gündem yakalan-
mıştı. Bugün enflasyon muhasebesi tam ter-
si bir ekonomik konjonktürde uygulanıyor. 
Sıkılaşma tedbirlerinin en kritik döneminde-
yiz. Enflasyon yüzde 75’ten yeni yeni düşme-
ye başladı. Yurtiçi satışlar soğuma dönemi-
ne girdi. Üstelik ihracat pazarları da durgun. 
Kredi faizleri çok yüksek ve kredi büyüme 
oranlarına sınırlama getirildi. Yani bankalar 
müşterisi faize razı olsa da istediği kadar kre-
di kullandıramıyor” diye konuştu.

TALEPLER GÖRÜŞÜLDÜ

ATSO meslek komitelerinin Yönetim Kuru-
luna ilettiği, içerisinde sorun ve çözüm öne-
rilerinin detayları bulunan dosya hakkında 
bilgi veren Başkan Hacısüleyman, “Dos-
yamızda, kredi kartı harcamalarına getiri-
len kısıtlardan kurumsal kredi kartlarının 

muaf tutulması, ihracat bedellerinin yüz-
de 30’unun TCMB’ye satış zorunluluğunun 
esnetilmesi, vize sorunu, yeşil pasaport alı-
mının kolaylaştırılması, fuar ve pazar araş-
tırması desteklerinin artırılması, berber-ku-
aför ve güzellik salonlarının çalışma gün ve 
saatleri, fiyat etiketlerine yönelik sorunlar, 
AVM’lerin haksız rekabete sebep olduğu gibi 
başlıkların olduğu 23 başlıkta sorun ve çö-
züm önerimiz yer alıyor. Artık yavaşlama-
nın daha ciddi sorunlara dönüşmemesi için 
son kavşaktayız. Yakın zamanda bu gidişat-
ta değişiklik yapacak önlemler alınmazsa 
çok daha ciddi yan etkiler görmeye başlaya-
cağız” dedi. Antalya Ticaret ve Sanayi Oda-
sı’nın çalışmalarına teşekkür eden Bakan 
Prof. Dr. Ömer Bolat, “Oda heyetinizle üçün-
cü kez buluşuyorum ve çalışmalarınızı beğe-
niyorum. Ülkemize ve devletine hizmet et-
mek için çalışan, doğru eleştirileri olan, iyi 
yapılan uygulamaları da destekleyen bir ku-
rumsunuz. Türkiye’de bu kadar sıklıkla bir ti-
caret ve sanayi odası ile görüşmedim” diye 

konuştu. Başkan Hacısüleyman, “Kentimiz 
Bakanlığınız için iyi bir laboratuvar. Ticaret 
Bakanlığı’mızın yapacağı her türlü projede 
pilot uygulama bizim ilimizden başlayabi-
lir. Turizm Antalya’nın en önemli gelir kay-
naklarının başında geliyor. Türkiye’de turizm 
gelirlerinin yüzde 55’ini kentimiz karşılıyor” 
dedi. Antalya’nın turizm gelirleri açısından 
önemli bir kent olduğunu ifade eden Bakan 
Prof. Dr. Bolat, “Gerek otellerin doluluk oranı, 
gerekse ziyaretçi sayısı bakımından Antal-
ya’nın iyi durumda olduğunu düşünüyoruz” 
diye konuştu.

ÇÖZÜM ÖNERİSİ ATSO’DAN

Ticaret Bakanlığı tarafından 1 Temmuz 
2024 tarihinde alınan kararla, berber, kuaför 
ve güzellik salonlarının haftanın bir günü 
kapalı olması konusunda sektörden gelen 
yoğun bir şikâyet olduğunu ve konuyla ilgili 
Bakanlığa bir yazı da ilettiklerini ifade eden 
ATSO Başkanı Yusuf Hacısüleyman, “Üyele-
rimizin, vatandaşlarımızın ve ülkemize ge-
len turistlerin mağduriyetlerinin önlenmesi 
amacıyla, bakanlık tarafından alınan kararın 
kaldırılmasını talep ediyoruz. Bunun müm-
kün olmaması durumunda turizmin baş-
kenti Antalya’nın bu uygulamadan muaf tu-
tulması konusunda desteklerinizi istiyoruz” 
dedi. Berber, kuaför ve güzellik salonlarıyla 
ilgili çözüme yönelik çalıştıklarını ifade eden 
Bakan Prof. Dr. Ömer Bolat, “Bu konuda bize 
en çok çözüm önerisini ve talebi ATSO ilet-
ti. Çözüme yönelik koyduğunuz katkı için te-
şekkür ediyoruz. Çok kısa bir sürede soru-
nun çözümüne hep birlikte şahit olacaksınız. 
Her ilimizin kendi özelinde dinamikleri oldu-
ğunu uygulamada gördük, bu da bize bir tec-
rübe oldu” açıklamasında bulundu.

YEŞİL PASAPORT 

Son günlerde Yeşil Pasaport konusunda 
birçok meslek grubunun dâhil olduğu bir dü-
zenlemeye ilişkin Bakan Bolat’a konuyla ilgi-
li iş insanlarının yeşil pasaport talebini dile 
getiren Başkan Hacısüleyman, “Son dönem-
de artan vize sıkıntıları iş dünyasını zor du-
rumda bırakıyor, bu konuda iş insanlarına 
öncelik verilmesini istiyoruz” dedi.

Bakan Prof. Dr. Bolat, “Sosyal medya de-
zenformasyonu ile Yeşil Pasaport uygulama-
sına dahil edildiği iddia edilen meslek grup-
ları oldu. Fakat bu tamamen yanlış bir bilgi, 
uygulamayı genişletmiyoruz, Yeşil Pasapor-
ta olan güveni sarsamayız” diye konuştu. 

ATSO Yönetim Kurulu Başkanı Yusuf Ha-
cısüleyman ve beraberindeki heyet, Anka-
ra görüşmeleri kapsamında TOBB Başkanı 
Rifat Hisarcıklıoğlu’nu ziyaret etti. ATSO he-
yeti görüşmede, meslek komitelerinin çalış-
malarını, talep ve önerilerini Başkan Hisar-
cıklıoğlu’na aktararak, hazırladıkları dosyayı 
sundu. Merhum Başkan Ali Bahar’a taziye 
dileklerini ileten TOBB Başkanı Rifat Hisar-
cıklıoğlu, yeni yönetime çalışmalarında ba-
şarılar diledi. 

Ali Bahar’ın Antalya’da toplu iş yerleri 
oluşturulması konusunda yaptığı çalışmala-
rın görüşüldüğü ziyarette, Antalya’nın eko-
nomik gelişimi için her zaman destek vere-
ceğini kaydeden Başkan Hisarcıklıoğlu, “Her 
zaman odamızın yanında olacağız, birlik ve 
beraberlik içerisinde çalışacağız” dedi.  İHA
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HAYATA GÜLÜMSEATSO heyeTi
AnkArA’dA
ATSO Başkanı Yusuf Hacısüleyman ve ATSO heyeti, Ticaret Bakanı Prof. Dr. Ömer Bolat ve 

TOBB Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu’nu ziyaret ederek, toplu işyerleri projesi için destek istedi

AntAlyA Büyükşehir Bele-
diyesi Kırsal Hizmetler Dairesi 
ekipleri Elmalı’nın kırsal mahal-
lelerine ulaşım sağlayan sorum-
luluk alanındaki grup yollarıyla 
mahalle yollarında bozulan 
noktalara asfalt bakım çalışma-
sı yapıyor. Akçay Mahallesi’ni 
Afşar ve Armutlu Mahallesi’ne 
bağlayan grup yolunda bozu-
lan ve çukurlar oluşan noktala-
ra sıcak asfalt onarım çalışması 

yapıldı. Çalışmalarla birlikte 
Akçay- Armutlu ve Afşar bağ-
lantı yolu güvenli hale getirildi. 
Büyükşehir Belediyesi Fen İşleri 
Daire Başkanlığı Yapım İşleri 
Şube Müdürlüğü ekipleri ise Fi-
nike’nin Yeşilyurt Mahallesi ve 
İskele Mahallesi yolunda Ata-
türk Caddesi ve Fatih Bulvarı 
üzerinde belirlenen noktalarda 
asfalt onarım çalışması gerçek-
leştirdi. DHA

Büyükşehir asfalt onarıyor

Uygulamada enflasyon düzeltmesinin 

bilançoda yer alan parasal olmayan 

kalemler üzerinden yapıldığını ancak 

parasal kalemlerde değişiklik yapılma-

dığını vurgulayan Hacısüleyman, “Ülke 

genelinde toptan ve perakende satış-

larda yavaşlama hatta gerileme varken, 

kredi faizleri yüksek ve kredi kullanımı 

zorken, işletmelerin ayakta kalmaya 

ihtiyacı varken, sistem, firmaları daha 

da zor duruma sokuyor. Enflasyon mu-

hasebesi uygulaması geçici dönemler 

için değil, 2024 yılsonu mali tabloların-

da uygulansa daha iyi sonuçlar alına-

bilirdi. Bir erteleme olmayacaksa bile, 

ayakta kalmakta zorlanan şirketlerin 

haklı şikâyetlerinin giderilmesi gereki-

yor. 2021’de başlayan yanlış ekonomi 

politikalarının etkilerini yaşıyoruz ve bu 

durumun düzeltilmesi zaman alacak. 

Enflasyonun düşmesi zaman alsa da, 

aceleci faiz indirimleri büyük zararlara 

yol açabilir. Şu an en çok sıkıntıyı vatan-

daşlar ve çalışanlar çekiyor, ardından 

şirketler geliyor. Hepimizin bu sürece 

sabırla yaklaşması gerekiyor, biz iş in-

sanları olarak sabırlıyız. Bizim en önemli 

endişemiz yatırımların durma noktasına 

gelmesi” açıklamasında bulundu.

SABIRLI 
DAVRANIYORUZ

Evet soru aynen bu. 
2024-2025 eğitim 
öğretim yılı başlıyor 

başlamasına da masraf ka-
pısı da ardına kadar açıldı. 
Veliler korkudan ne kırtasiye 
dükkanlarına ne de öğrenci 
formaları için mağazalara gi-
rebiliyor. Peki ya üniversite-
liler? Üniversite öğrencileri-
nin de yurt bulma maratonu 
başladı. Başladı başlamasına 
da bulunduğu kentin dışında 
farklı şehirlerde üniversite 
öğrenimi görecek öğrenci-
lerin barınma krizi, eğitimi 
bırakma noktasına getiriyor 
eğitim almak isteyen genç-
leri. Öğrenciler, öğrenmek 
için neden bu kadar zorlanı-
yor beyler?

Üniversite öğrencileri-
nin barınma çilesi başlıyor 
demiyoruz, bitmiyor ki 
başlasın. Kredi Yurtlar Ku-
rumu, KYK yurtlarına yüzde 
bilmem kaç oranında zam 
yapmış, zaten yatak sayısı 
kısıtlı geçtik onu, özel yurt-
lar veya ev kiraları deseniz 
almış başını gitmiş. Giderek 
ağırlaşan ekonomik koşullar 
deseniz aileleri de zorlar 
olmuş. Ailesinden destek 
almayarak hem çalışan, hem 
okuyan binlerce üniversi-
teli var. Ekonomik krizle 
boğuşarak okumaya çalı-
şan öğrencilerin dertlerine 
her geçen gün yeni dertler 
ekleniyor. En önemlisi de 
barınma. Üniversiteli bu 
koşullarda nerede nasıl ba-
rınacak, onlar geçim derdini 
rafa kaldırmış, krize dönen 
barınma derdi ile cebelleşir 
olmuş. Öyle ki bu durum, 
üniversiteliye eğitimi bırak-
tırır olmuş. Merak ettiğimiz-
den soralım, KYK yurtları 
ücretsiz olamaz mı acaba? 

Hani az da olsa üniversiteli-
ye destek minvalinde.

Ülkemizde üniversiteyi 
farklı şehirlerde okuya-
cak olan her öğrencinin 
ve ailesinin yaşadığı en 
büyük sıkıntıların başında 
geliyor ev veya yurt soru-
nu. Oysa kimse eğitim ve 
öğrenim hakkından yoksun 
bırakılmamalı ve üniversite 
öğrenimine, adil bir şekilde 
erişilmesinin sağlanması için 
gerekli önlemler alınmalı 
değil mi? Öğrenmek neden 
bu kadar zor? Bu da bize 
yeter. Yazık.

Okulların açılması için 
de geri sayım başladı. Buna 
göre, okullarda birinci 
dönem eğitim ve öğretim 
yılı 9 Eylül Pazartesi günü 
başlayacak, ilk ders zili ça-
lacak ve de birinci dönem, 
17 Ocak 2025 Cuma günü 
sona erecek. 2024-2025 
öğrenim yılının başlama-
sına çok az bir zaman 
kala, yüzbinlerce öğrenci 
ve veli, okul hazırlıklarını 
yapmaya ve eksiklikleri ta-
mamlamaya başlamış. Baş-
lamış da aileler korkudan, 
okul alışverişlerini sürekli 
erteler olmuş. Zira velilerin 
cebindeki para belli. Fahiş 
zamlar nedeniyle fiyatların 
değer algısı şaşmış, eh o 
da belli. Hal böyle olunca 
da açılan masraf kapısı 
veliyi korkutur olmuş. 
Okul forması, çantası, 
defteri, kitabı, kalemi 
beslenme çantası derken, 
bir bakmışınız rakam 3 bin 
liranın üzerini aşıvermiş. 
Hele de ailede iki veya üç 
çocuk varsa ben cümlenin 
sonunu getiremiyorum. 
Hani sorduk ya, ‘öğrenmek 
neden bu kadar zor?..’

AntAlyA Esnaf ve Sanatkar-
lar Odaları Birliği’nde, Antal-
ya Gazete Bayii, Büfeciler, Kan-
tinciler, Kuruyemiş İmalatı ve 
Ticareti Esnaf ve Sanatkarlar 
Odası tarafından, 2024 - 2025 
eğitim öğretim yılı öncesinde 
İl ve İlçe Milli Eğitim Müdürle-
ri ile kantinci esnaflara yönelik 
İstişare ve Değerlendirme top-
lantısı düzenlendi. x

Toplantıya Antalya İl Mil-
li Eğitim Müdürü Salih Kaygu-
suz, AESOB Başkanı Adlıhan 
Dere, İl Milli Eğitim Müdürlü-
ğü Kantinlerden Sorumlu Şube 
Müdürü Mehmet Özbal, Mu-
ratpaşa İlçe Milli Eğitim Mü-
dürü Yakup Hoplar, Kepez İlçe 
Milli Eğitim Müdürü Kenan Ya-
vuz, Konyaaltı İlçe Milli Eğitim 
Müdürümü Mehmet Gürcan, 
Döşemealtı İlçe Milli Eğitim 
Müdürü Hasan Bahşi ve çok 
sayıda kantinci esnaf katılım 
sağladı. 

TESK Genel Başkan Vekili, 
AESOB Başkanı ve Antalya Ga-

zete Bayii, Büfeciler, Kantinci-
ler, Kuruyemiş İmalatı ve Tica-
reti Esnaf ve Sanatkarlar Odası 
Başkanı Adlıhan Dere toplantı-
da açılış konuşmasını yaparak; 
“Kantinci esnaflarımız evlatla-
rımız için görevlerini en iyi şe-
kilde layıkıyla yerine getirme-
ye özen gösteriyor. Bu sebeple 
kendi çocuklarımıza yedirme-
diğimiz hiçbir ürünü öğrencile-
rimize yedirmemeliyiz. Kıymet-
li evlatlarımızı yasaklı madde, 
zararlı alışkanlık ve dışarıdan 
gelebilecek olan her türlü teh-
likeye karşı korumamız gere-
kiyor. Müdürlerimizle karşılık-
lı konuşup uzlaşarak, her türlü 
sorun ve sıkıntıyı iş birliği içe-
risinde çözebiliriz. Aynı şekil-
de kantinci esnaflarımıza da 
müdürlerimiz her türlü konu-
da yardımcı olmalı. Bugüne 
dek hep birbirimize destek ola-
rak çok iyi işler ortaya çıkardık. 
Bundan sonra da uyumlu bir 
şekilde çalışmaya devam ede-
ceğiz” şeklinde konuştu.  İHA

Başkan Dere’den 
kantincilere uyarı
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ANTALYA’DA kira konusunda anlaş-
mazlık yaşadıkları ev sahibinin, imzaladık-
ları tahliye taahhütnamesini devreye sok-
ması ile anne ve kızı sokakta kaldı. Geceyi 
eşyalarının başında geçiren anne-kız şimdi 
başlarını sokabilecek bir yer arıyorlar. İHA

Anne ve kızı sokAktA kAldı 

Konyaaltı Beledi-
yesi’ne bağlı Konyaaltı 
Temizlik İnşaat Organi-
zasyon Ticaret ve Sana-
yi A.Ş.’de çalışanların 
maaş ödeme işlemleri-
ni yapan büro persone-
li Çiğdem B.’nin, kendi 
hesabına her ay bir-
den fazla maaş ödeme-
si yaptığı tespit edildi. 
Olayın ortaya çıkmasının ardın-
dan şirket tarafından yapılan in-
celemede, Çiğdem B.’nin işe giriş 
sırasında belirttiği gibi üniversi-
te mezunu olmadığı ortaya çık-
tı. Şirketin şikayeti üzerine baş-
latılan savcılık soruşturmasında 
görevlendirilen bilirkişi tarafın-
dan hazırlanan raporda, Çiğdem 
B.’nin fazla maaş ödemeleri, üni-
versite diplomasından kaynak-
lı oluşan maaş farkları ve diğer 
ödemelerle toplam 567 bin lira-
yı zimmetine geçirdiği belirlen-
di. Soruşturmanın ve bilirkişi ra-
porlarının ardından Çiğdem B. 
hakkında, ‘Kamu kurum ve ku-
ruluşlarının zararına dolandırıcı-
lık’, ‘Kamu kurum ve kuruluşları 
ve benzeri tüzel kişiliklerin araç 
olarak kullanılması suretiyle do-
landırıcılık’ ve ‘Hizmet nedeniy-
le güveni kötüye kullanma’ suç-

larından 17 yıla kadar 
hapis cezası istemiyle 
dava açıldı.

DİPLOMASI SAHTE

Antalya Cumhuri-
yet Başsavcılığı tarafın-
dan hazırlanan iddia-
namede, şüphelinin işe 
başvuru evrakı arasın-
da bulunan lisans dip-

lomasındaki üniversitede yapı-
lan araştırmada, Çiğdem B. adlı 
bir mezun bulunmadığının belir-
tildiğine dikkat çekildi. Şüpheli-
nin maaşını ilköğretim persone-
li için belirlenen tutardan alması 
gerekirken, lisans mezunları için 
belirlenen tutardan aldığı, yine 
2020-2022 yılları arasında 135 iş-
lemle fazladan aldığı maaşlar ile 
toplam 567 bin lirayı hesabına 
geçirdiğinin tespit edildiği belir-
tildi. İddianamede ifadesine yer 
verilen Çiğdem B., Konyaaltı Be-
lediyesi’nde işe girdiği dönem-
de ortaokul mezunu olduğunu 
belirterek, «Evde yapılan arama-
da ele geçirilen ve belediyede-
ki dosyamda bulunan diplomayı 
ben sunmadım, diploma sureti-
ni avukatım soruşturma dosya-
sında görüp bana verdi. İş yerin-
de çeşitli birimlerin tüm puantaj, 

özlük ve diğer işleri kapsayan 
düzenleme sorumluluğu sözlü 
olarak bana verildi. Maaş öde-
melerinde listeye ismim birden 
çok kez yazıldığı ve hesabıma 
para geldiği doğru, bu şekilde iş-
lem yapmam yönünde Beledi-
ye Başkan Yardımcısı ve aynı za-
manda vekaleten şirket yetkilisi 
olan T.E. talimat verdi” dedi. An-
talya 11. Ağır Ceza Mahkeme-
si’nde görülen ilk duruşmada 
Çiğdem B., suçlamaları kabul et-
medi. Çiğdem B., şirkete herhan-
gi bir üniversite diploması sun-
madığını, çalışmaları nedeniyle 
üniversite mezunu yevmiye-
si üzerinden maaş aldığını, bah-
sedilen 567 bin liralık tutarın ise 
yanlış olduğunu belirterek, bera-
atini talep etti. Çiğdem B., kamu 
kurum ve kuruluşlarının zararı-
na dolandırıcılık suçundan, suçu 
değişik zamanlarda katılan kuru-
ma karşı birden fazla kez zincir-
leme şekilde işlediğinden dolayı 
3 yıl 1 ay 15 gün hapis cezasına 
mahkum edildi. Sanığa ayrıca 
625 bin lira adli para cezası veril-
di. Çiğdem B., avukatları aracılı-
ğıyla verilen cezaya itiraz etti. Di-
ğer yandan Çiğdem B.’nin, olayın 
yargıya yansımasının ardından 
işinden ayrıldığı öğrenildi. dHa

antalya Büyükşehir Beledi-
yesi İtfaiye Dairesi Başkanlığı, 
son yıllarda dünyada ve Tür-
kiye’de artan elektrikli araç 

kullanımıyla birlikte teknolojik geliş-
meleri yakından takip ediyor. Antalya 
Büyükşehir Belediyesi İtfaiyesi, bir ilke 
imza atarak, Türkiye’de ilk defa elekt-
rikli araç yangınlarına karşı, elektrikli 
araç yangın müdahale kiti aldı. Araçla-
rın direkt altına girebilecek yapıda ta-
sarlanan kit, yüksek su basıncı ve özel 
delici aparatlar ile pil paketlerinin içini 
suyla doldurarak hemen araç yangını-
nı söndürebiliyor.

HIZLI MÜDAHALE

Antalya Büyükşehir Belediyesi it-
faiye ekipleri, yeni alınan elektrikli 
araç yangın kitini uygu-
lamalı öğreniyor. Antal-
ya itfaiyesi bünyesinde 
bulunan yangın battani-
yesiyle de araç yangınları-
na hızlı müdahale edilebi-
liyor. Antalya Büyükşehir 
Belediyesi İtfaiye Daire-
si Başkanlığı Müdahale 
Şube Müdürü Hidayet Yıl-
dırım, Antalya’da elektrik-
li araç sayısının artmasıyla 
birlikte oluşabilecek kaza ve 
yangınlara müdahale yön-
temlerine yönelik itfaiye teş-

kilatının eğitimlerinin sür-
düğünü kaydetti.

Antalya itfaiyesinin ulus-
lararası düzeyde gelişen 
teknolojiyi takip ettiğini 
aktaran Hidayet Yıldırım, 
“Antalya Büyükşehir Be-
lediyesi olarak Türkiye’de 
ilk defa elektrikli araç yan-
gınına yönelik müdahale 
kiti aldık. Elektrikli batar-
yalı araçların içine bi-

zim söndürme maddesini enjekte edi-
yoruz. Dünya genelinde kullanılmaya 
başlanan bir sistem. İlk temini Antalya 
Büyükşehir Belediyesi olarak biz yap-
tık. Deneme çalışmalarımız devam edi-
yor. Antalya ve ülkemizde ulaşılabi-
lecek yangınlara yönelik en etkin ve 
hızlı müdahale çalışmalarımız sürüyor. 
Teknolojik gelişmeleri yakından takip 
ederek, gerekli ekipmanların alınması 
noktasında Büyükşehir Belediye Baş-
kanımız Muhittin Böcek, itfaiye teşkila-

tımızı her zaman destekliyor” dedi.
Elektrikli araç yangın kiti firma yetki-

lisi Fatih Yavuz, Avrupa ve Amerika’da 
birçok itfaiye teşkilatının kullandığı 
bir ürün olduğunu belirterek, “İtfaiye 
teşkilatları haricinde büyük elektrik-
li araç üreticileri firmaları fabrikaların-
da önlem amacıyla bulundurmakta-
dır. Türkiye’de ilk alan Antalya itfaiyesi 
oldu. Hiçbir zaman böyle olayların ol-
mamasını umut ediyoruz” diye konuş-
tu.   dHa

İtfaİyeye elektrİklİ 
araç söndürme kİtİ

Büyükşehir Belediyesi İtfaiye teşkilatı, gelişen ve değişen teknolojiye hızla adapte oluyor. Antalya 
Büyükşehir Belediyesi İtfaiyesi, son yıllarda artan elektrikli araç kullanımıyla birlikte, bünyesine elektrikli 
araç yangınlarına karşı hızlı müdahale edebilmek amacıyla elektrikli araç yangın müdahale kiti dahil etti

KAMYOn ile otomobilin kavşakta çar-
pışması sonucu meydana gelen trafik 
kazasında, otomobilin sürücüsü Kamber 
D., ağır yaralanırken yolcu konumun-
daki Senem Düzgören (80) ise hayatını 
kaybetti. Kaza, saat 21.00 sıralarında An-
talya -Korkuteli yolu Termessos kavşa-
ğında meydana geldi. Kamber D. idare-
sindeki 07 AUA 006 plakalı otomobil ile 
Mehmet Ç.’nin kullandığı 07 RP 313 pla-
kalı kamyon, kavşakta çarpıştı. Çarpış-
manın etkisiyle otomobil kullanılamaz 
hale gelirken, aynı araçtaki sürücü Kam-
ber D. ağır yaralandı, yolcu konumunda 
bulunan Senem Düzgören ise olay yerin-
de hayatını kaybetti. 

Otomobilde sıkışan Kamber D., itfai-
ye ekiplerinin çalışmasının ardından sı-
kıştığı yerden çıkartılarak ambulansla 
Antalya Şehir Hastanesi’ne götürüldü. 
Hayatını kaybeden Senem Düzgören’in 
cansız bedeni ise olay yeri inceleme 
ekiplerinin çalışmasının ardından Antal-
ya Adli Tıp Kurumu Morgu’na kaldırıldı. 
Kazayla ilgili inceleme başlatıldı. dHa

dikkatsizlik 
kaza getirdi

YOlU trafiğe kapatan düğün kon-
voyunda akrobatik hareketler yapan 
4 motosiklet ve 1 araca toplam 37 bin 
625 Tl trafik cezası uygulandı. Antal-
ya’nın Kepez ilçesi Ziya Gökalp Cadde-
si üzerinde düğün konvoyunun yolu 
araç trafiğine kapattığının bildirilmesi 
üzerine emniyet ekipleri verilen adrese 
gitti. Ekipler, Sakarya Bulvarı üzerinde 
düğün konvoyunun tekrar yolu araç 
trafiğine kapattığı ve konvoyda bulu-
nan bazı araçların akrobatik hareketler 
yaptığını belirledi. Ekipler konvoyda 
bulunan 4 motosiklet ve 1 aracı yolu 
kapatarak lastik yaktığı esnada dur-
durdu. Konvoyda akrobatik hareketler 
yaptığı tespit edilen motosikletler ile 
araca kask takmamak, abartı egzoz bu-
lundurmak, tehlikeli araç kullanmak, 
plaka üzerinde değişiklik yapmak, ye-
tersiz sürücü belgesi olmak üzere top-
lam 18 adet cezai işlem uygulandı. İHA

düğün konvoyuna
ceza yağdı

sahte diplomalı 
çalışana hapis

Konyaaltı Belediyesi’ne bağlı şirkette çalışanların maaş ödemelerini 
yapan büro personeli Çiğdem B., her ay kendisine fazla maaş 

ödemesi yaptığı, sahte üniversite diploması ile yüksek maaş alarak 
2 yılda zimmetine 567 bin lira geçirdiği iddiasıyla açılan davada, 3 

yıl 1 ay 15 gün hapis ve 625 bin lira para cezasına çarptırıldı

AlMAnYA’DAn Antalya’ya tatile gelen çiftin tatil 
hayali kabusa dönüştü.  Olay, saat 20.00 sıralarında 
Konyaaltı Sahili’nde meydana geldi. Almanya’dan 
Antalya’ya tatile geldiği öğrenilen Hüseyin Yoldaş 
Öztürk, eşi, kuzeni ve eniştesiyle 30 gün önce aldığı 
fiber teknesiyle balıkçı barınağından denize açıldı. 
Öztürk, Konyaaltı Sahili’nin yakınlarında iken tek-
nenin arka tarafından su aldığını fark ederek, kıyı-
ya yanaşmaya başladı. Öztürk’ün kıyıya yanaştığı 
sırada iyice su alan tekne sahile yaklaşık 100 met-
re kala alabora oldu. Teknenin alabora olduğunu 
gören çevredekiler durumu hemen 112 Acil Çağ-
rı Merkezi’ne bildirdi. İhbarla bölgeye deniz polisi 
sevk edildi. Ekipler sahil bandında arama çalışması 
gerçekleştirdi. Öztürk ve ailesinin ise teknenin bat-
tığı sırada denize atlayarak kurtulduğu öğrenildi. 
Teknenin batması ve Öztürk ile yanındakilerin de-
nize atlayarak kurtulma anları ise sahilde bulunan 
vatandaşların cep telefonu kameralarına yansıdı.

‘O DAKİKALARDA DALGA ÇOK YÜKSEKTİ’

Olaya tanıklık eden Kadir Köksal, “Bir bakıyor-
dum, ufak bir tekne sahile yanaştı. Zannediyorum 
yolcuları indirecekti. Yan dönerken ağırlık sağ tara-
fa yüklenince dalga da vurunca alabora oldu. Kim-
seye bir şey olmadı, herkes iyi. 4 kişilerdi. Sonra ar-
kadaşlar kıyıya indiler, eşyaları denize saçılmış 
onları topladılar. İnsanlar da yardımcı oldular on-
lara, sonra polis arkadaşlar gelip, rapor tuttular. Sa-
hile çok yaklaştılar, o dakikalarda dalga çok yük-
sekti. O nedenle alabora olduğunu düşünüyoruz” 
dedi. Olayla ilgili başlatılan inceleme sürdürülüyor.  
dHaa

denizde can pazarı

RAFİK Denetleme Şube Müdür-
lüğü’ne bağlı Sivil Trafik Ekiple-
ri Amirliği, dün akşam saatlerinde 
kentin yoğun olduğu bölgelerde 
motosiklet sürücülerini denetledi. 
Trafik polisleri Konyaaltı Cadde-
si üzerinde seyir halinde olan mo-
tosikletlileri durdurdu. Motosiklet 
sürücülerine ehliyet ve kask kont-
rolü yapan ekipler, alkolmetre ile 

sürücülere alkol testi de yaptı. De-
netimlerde durdurulan motosik-
let sürücüsü Emre Ö.’ye kontroller-
de 3,0 promil alkollü çıkmasından 
kaynaklı 6 bin 349 lira para cezası 
uygulandı.

Denetimlerde; 2 sürücüye al-
kollü motosiklet kullanmaktan, 
4 sürücüye ehliyetsiz motosik-
let kullanmaktan, 4 sürücüye ye-

tersiz ehliyet bulundurmaktan, 8 
motosiklet sürücüsüne kask tak-
mamaktan, 8 motosiklette yol-
cu olarak bulunan kişilere kask 
takmamaktan ve kaldırımı moto-
siklet yolu olarak kullanan 1 sü-
rücüye para ceza kesildi. Akşam 
saatlerinde başlayan denetimler, 
kentin farklı noktalarında gece sa-
atlerine kadar sürdü.  dHa

Polİsten sıkı denetİm
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Yurttan
kısa kısa

Kaderleri                   
yüzüne güldü

BURSA’DA E.D.C. (30) isimli kadının 
evinde işkenceden kurtarılan 2’si yav-
ru 4 köpeği, 11 dernek ve 32 kişi sahip-
lenmek istedi. Osmangazi Belediyesi 
Veteriner İşleri Müdürü Kadir Özdemir, 
araştıracakları bir hayvansever derne-
ğine köpekleri vermeyi düşündükleri-
ni söylerken yapılan muayenelerinde 
köpeklerden dişi olan yavrunun sol 
gözünde kanama tespit edildi.

Düşen yıldırım 
yangın çıkardı

ADANA’NIN Kozan ilçesinde yıldırım 
düşmesi sonucu 4 noktada orman yan-
gını çıktı. Etkili olan yağışlı hava nede-
niyle ilçeye bağlı Kızıllar, Ergenuşağı, 
Hortum ve Çürüklü mahallelerindeki 
ormanlara yıldırım düşmesiyle 4 ayrı 
noktada orman yangını çıktı. Orman 
İşletme Müdürlüğü’ne bağlı söndürme 
ekipleri sevk edilirken yangınları sön-
dürmek için başlattığı çalışma sürüyor.

3 gündür kayıp 
10 bin araç tarandı

DİYARBAKIR’IN Bağlar ilçesi kırsal 
Tavşantepe Mahallesi’nde 21 Ağus-
tos’ta Kur’an kursundan ayrıldıktan 
sonra bir daha haber alınamayan 
Narin Güran (8) isimli küçük çocuğu 
arama çalışmaları 4’üncü günde de 
devam ediyor. Arama çalışmalarında 
bugüne kadar mahallenin giriş ve 
çıkışları dahil toplam 9 bin 300 araç 
kontrol edildi.

Gemide gaz sızdı 
2 personel öldü

RUSYA’DAN yola çıkan ve 5 bin 
ton palet yem yükü olan ‘Navis 2’ 
adlı gemi, dün Bandırma Körfezi’nde 
iken 2 personel ambar kısmında 
biriken gazdan zehirlendi. Gemiye 
AFAD Kimyasal Biyolojik Radyolojik 
Nükleer ekipleri sevk edildi. Özel 
maskeler ile gemiye giren ekipler, 
Rusya uyruklu Dmitrii Mochalov ve 
Konstantine Martynov’un yaşamını 
yitirdiği belirlendi.

Canlı yayında 
silahlı saldırı

DÖNERCİLİK yapan İsmail 

Acma, satış yaptığı sırada sosyal 

medya hesabı üzerinden canlı 

yayın başlattı. Bir müşterinin 

siparişini hazırlayan Acma, 

yoldan geçen plakası öğrenile-

meyen bir otomobilden açılan 

ateş sonucu yaralandı. Yaralı 

dönerciye çevredekiler hemen 

ilk müdahalede bulunarak 112 

Acil Çağrı Merkezi’ne bilgi verdi. 

Tartıştığı eşini  
döverek öldürdü

TEKİRDAĞ’DA Hasan Dim, 

tartıştığı 2 çocuğunun annesi Elif 

Dim’i (38) döverek öldürdü. Ha-

san Dim ile fabrikada işçi olarak 

çalışan 2 çocuğunun annesi Elif 

Dim arasında henüz belirlene-

meyen nedenle tartışma çıktı. 

Evde çocukların bulunmadığı 

sırada çıkan tartışmada Hasan 

Dim, eşini döverek öldürdü. Po-

lisin kaçan Dim’in yakalanması 

için çalışmaları sürüyor.

Freni boşaldı 
2 kişiyi ezdi

AFYONKARAHİSAR’IN Dinar 

ilçesinde freni boşaldığı öne 

sürülen TIR’ın neden olduğu, 2 

kişinin öldüğü, 3’ü ağır, 12 kişinin 

yaralandığı zincirleme kaza mey-

dana geldi. Kazada Halil Güleç ile 

Kevser Şahin hayatını kaybetti. 

İtfaiye ekipleri tarafından sıkıştık-

ları araçlardan çıkartılan yaralılar, 

Sandıklı ve Dinar›daki hastanele-

re götürüldü.

DHA-İHA

Ülkemizde, haya-
tımızda nitelikli 
tartışmalara 

pek rastlanmaz oldu 
uzun süredir ‘Tartışma’ 
deyince arbede anlaşı-
lıyor. Taraflar birbirine 
girişiyor, altta kalanın 
canı çıkıyor resmen. 
İktidarın yarattığı bir 
iklim bu… Herkesi bir-
birine düşmanlaştıra-
rak, kamplara bölerek 
ülkeyi yönetmek son 
dönemin alametifarika-
sı… Günlük siyasetin, 
ham politikanın, ilkel 
yorumların, sağcı-
lığın, solculuğun, şunun, bunun dışında bir 
tartışmayla karşılaşınca insan keyifle izliyor. 
Böyle bir tartışmaya tanık oldum geçenlerde. 
Antalyalı eğitimci, Türkolog Muharrem Yellice 
ile MHP’nin kadın kolları eski il başkanı Zerrin 
Ekebil arasındaydı bu tartışma. Zerrin Ekebil, 
daha sonra İYİ Parti’ye geçti mi, bilmiyorum; 
ama MHP’yle artık bir mesaisi yok.

DA VİNCİ’NİN ŞİFRESİ GİBİ BİR DİL

Ünlü tarihçi İlber Ortaylı’nın “Bazı ahmaklar 
Osmanlıca grameri yazıyor. Osmanlıca diye 
bir şey yok” sözlerine karşılık veren Muharrem 
Yellice, “Bir adam bu kadar ahmak olabilir” 
diye tepki gösterdi. İlber Ortaylı’ya katıldığını 
söyleyen Ekebil ise, “Oradan buradan toplama 
kelimelerle bir dil yaratılır mı? Halkın anlama-
dığı, ancak saray ve çevresinin kendi aralarında 
konuşmaya çalıştığı şey. Da Vinci’nin şifreleri 
gibi. Dili millet yaratır. Osmanlı bir millet olma-
dığına göre dili olamaz. Zaten bu yüzden yazılı 

tarihimiz eksik. En 
kötüsü de Türkçemi-
zin gelişmesine zarar 
vermiş olması. Osman-
lı Türkçe konuşsaydı 
bugün her şey daha 
farklı olurdu. Dilimiz 
ve dolayısıyla kültürü-
müz bu kadar melez 
hale gelmezdi” diyor.

‘ORTAYLI HER 
ŞEYE MAYDANOZ’

Ortaylı’nın ‘her 
şeye maydanoz’ 
olduğunda ısrar eden 
Yellice de, “Türkoloji 
ayrı bir bilim dalı ve 

zor. Türkiye insanı bilmeden, üstat bellediği 
insanın çaldığı davul arkasında saf tutar. İlme, 
bilime saygısı yoktur. Osmanlıca, Osmanlı 
Türkçesidir. Grameri, fonetik yapısı ve esteti-
ği olan saray ve bürokrasi dilidir. Osmanlıca 
yok demek? Bu tamamen ahmaklık… Ciddi 
gramer yapısı vardır. Osmanlıca Esperanto 
bir dildir” düşüncesinde. Ekebil’in yanıtı 
ise şöyle: “Halkın kullanmadığı bir dil, 
dil olamaz. . Sarayın halktan bilhassa 
ayrışmak için kullandığı şey, ancak bir 
şifreler dizilişi olabilir. Belki doğru olan 
çok basittir, neden hep karmaşık olmak 
zorunda. İmtiyaz çok sevilir bu topraklar-
da. Halkı cahil bırakmadan saygı görmeyi 
öğrenemedi aydınlarımız”.

TEKNOLOJİ YOKSA DİL GELİŞMEZ

Tartışmanın en dikkat çekici yeri ise bundan 
sonra geliyor. Bir itiraf niteliğinde bu sözler. 
“Bu arada kendi adıma söylemek isterim ki; 

vaktiyle bir Türkçe fanatiği iken, şu anda hiç 
aldırış etmez oldum” diyor Zerrin Ekebil. Sonra 
şöyle devam ediyor: “Çünkü teknoloji çağında 
bir üretiminiz yoksa, üretenlerin dil istilasından 
kaçmak mümkün değil. Dilimiz hızlı bir evrim 
geçiriyor. Gençler teknolojiye hızla ayak uydu-
rurken, yerine kullanacakları kelimeleri bulamı-
yor ve dünya ile etkileşime giremiyorlar. Dünya 
hızla gelişir ve hızlanırken, uzun uzun sıfat 
tamlamaları, isim tamlamaları hiç kullanışlı ol-
muyor. Dile sahip çıkmak, ancak teknolojik ge-
lişimle mümkün. Kanaatimce dilimize Arapça, 
Farsçadan geçen kelimeler zaten kendiliğinden 
ayıklanacaktır. Çünkü bu ülkeler teknolojiyi 
üreten değil, parasıyla kullanan ülkeler. Bizim 
kuşak da gidince bu tartışmalar biter; çalışan, 
üreten kazanır”. Nokta.

İlBEr OrTAYlı AHMAK DEğİlDİr

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

Eski başbakanlardan Tansu Çiller’in 
kurduğu Merkez Sağ Parti Antalya’da 
da örgütleniyor. Yeni partinin Antalya 

il başkanlığına Gülay Erdoğan’ın atandığı 
açıklandı. Atama haberinin hemen ardında 

da, 1 Eylül’de il kongresinin yapılacağı 
duyuruldu. İl kongresi, Yenigün Mahallesi 

Kızılırmak Caddesi üzerindeki Alpek 
Plaza’nın toplantı salonunda 

yapılacakmış. Belki ilgilenen olur 
diye duyurayım dedim. 

Çiller’in partisine

 il başkanı

DENİzLERDEKİ istilacı türlerle mü-
cadele çalışmaları çerçevesinde 25 
tekne ve 70 balıkçının katılımıy-
la gerçekleştirilen balon balı-
ğı avlama yarışması, sabah 
saat 06.00’da Antalya Ba-
lıkçı Barınağı’ndan balık-
çıların denize açılmasıy-
la start aldı. 7 saat süren 
kıyasıya rekabetin ar-
dından, 90 santimetre 
ve 4 kilo 40 gram ağırlı-
ğındaki balon balığını ya-
kalayan Yusuf Tolga Coş-
kun, birinci oldu. Birinciye 
10 bin TL ve 12 bin TL değe-
rinde hediye çeki verildi. Antal-
ya Büyükşehir Belediyesi Başkan 
Danışmanı Lokman Atasoy, “Yaban-
cı istilacı türler, Akdeniz kıyılarımız 
başta olmak üzere Türkiye’nin birçok 
kıyı alanına iklim değişikliğinin etki-
siyle hızla yayılmakta. Balon balığı, 
maalesef tüketilemeyen zehirli bir 
tür. Yerel balıkçılarımızı ve ekonomi-
mizi olumsuz etkiliyor. Bu balıklar, 
yerli balık türlerimizi tüketiyor. An-
talya Balıkçı Barınağı’nın düzenledi-
ği bu etkinliğe Antalya Büyükşehir 
Belediyesi olarak destek veriyoruz. 
Bu desteğimizin en büyük nedeni 
denizlerimizin korunmasıdır. Koru-

mak hepimizin görevi” diye konuştu.

TEHLİKE SAÇIYORLAR 

Antalya Barınak Başkanı Cemal 
Talas ise, “Bu bir farkındalık etkinli-
ğidir. Balon balıkları Akdeniz’de hız-
la çoğaldı ve deniz ekosistemine za-
rar veriyor. Bu etkinliği kamuoyu 
oluşturmak için düzenledik. Çün-
kü bu şekilde devam ederse, 5-10 
yıl sonra denizlerimizde balon balı-
ğından başka bir şey bulamayaca-

ğız. Yarışmaya 25 tekne ve 70 balık-
çı katıldı” dedi. En büyük ve en 

ağır balığı yakalayan Yu-
suf Tolga Coşkun, “Bu gü-

zel etkinlikte ekip ar-
kadaşlarımla birlikte 

şampiyonluk kazan-
dık. İki kulvarda bi-
rincilik elde ettik. 
Başarıyı hep birlik-
te başardık. Benim 
oltama denk gelse 
de bu bir ekip işiy-

di. Amatör balıkçılar 
için büyük bir sorun 

olan balon balığını yok 
etme konusunda katkımız 

olduysa ne mutlu bize. En bü-
yük balık kulvarında 4 kilogramlık 

bir balon balığı yakalayarak ödülü 
kazandık. Balığımız yaklaşık 90 san-
timetre ve 4 kilo 40 gram ağırlığın-
daydı” dedi. İkincilik ödülünü, 2 kilo 
280 gramlık balon balığı yakalayan 
Balta isimli teknenin sahibi kazandı. 
Bu başarıyla 7 bin TL para ödülü ve 8 
bin TL’lik hediye çeki almaya hak ka-
zandı. Üçüncü olan Şişçi Sebo isim-
li tekne ise 1 kilo 600 gramlık balon 
balığıyla yarışmayı tamamladı ve 5 
bin TL para ödülü ile 5 bin TL’lik hedi-
ye çeki kazandı. İHA

KEPEz’E bağlı Göksu Mahalle-
si’nde yaşanan vahşet pes de-
dirtti.  Mahalle sakinlerinden 
alınan bilgilere göre, mahalle-

nin sevilen ve beslenen zararsız köpeği 
kimliği belirsiz kişiler tarafından bağla-
narak ateşe verildi. Mahalle halkı bak-

Kepez’de vahşet
Kepez ilçesi Göksu 

Mahallesi’nde, 
mahalle sakinlerinin 

sokakta beslediği 
bir köpek kimliği 
belirsiz kişilerce 

yakılarak katledildi

tıkları köpeğin o halini görünce vah-
şete isyan etti. Sorumluların bir an 
önce bulunmasını ve bir daha benzer 
hadiselerin yaşanmasının önüne ge-
çilmesini talep eden mahalleliler yet-
kililerden yardım bekliyor.

“GÖZÜMÜN ÖNÜNDEN 
GÖRÜNTÜSÜ GİTMİYOR”

Yaşanan vahşetten oldukça etki-
lendiğini belirten bir mahalle saki-
ni, “Birkaç aydır aynı bölgede kedi, ta-
vuk gibi başka hayvanların ölülerini 
de buluyorduk. Kaza sonucu öldük-
lerini düşünüyorduk. Belki onları da 
bu caniler öldürdü bilemiyorum. Çok 
Korkunç bir olay. Kimseye zararı yok-
tu sadece mahallede dolaşırdı. İnanın 
gözümün önünden gitmiyor görüntü-
sü” dedi.
 HAbER MERKEZİ

antalya’da istilacı balon 
balığı avlama yarışması
Balon balığı avlama yarışmasında, 90 santimetre ve 4 kilo 40 gram ağırlığındaki 

balon balığı birinci oldu. Antalya Büyükşehir Belediyesi Başkan Danışmanı 
Lokman Atasoy, “Bu istilacı türler, denizlerimizde ciddi tehdit oluşturuyor. Balon 
balıkları, yerli balık türlerimizi tüketiyor ve ekonomimizi olumsuz etkiliyor” dedi

KEPEz’İN dört bir yanını karış karış ge-
zerek hizmet çalışmalarını yerinde ince-
leyen Başkan Mesut Kocagöz, eski MKE 
Antalya Pil Fabrikası yerleşkesini de zi-
yaret etti. Başkan Kocagöz, 132 dönüm 
alana sahip fabrika yerleşkesinde ince-
lemelerde bulundu. 1998 yılında üretimi 
durdurulan fabrikanın işlevsellendiril-
meyen binalarını gezdi. Fabrikanın tarih 
kokan binalarının yeniden Antalya’ya 
kazandırılması için yapılabilecek proje-
leri, bürokratlarıyla değerlendirdi. Ayrı-
ca, eski MKE Antalya Pil Fabrikası yer-
leşkesinde bulunan ve daha çok yüksek 
lisans öğrencilerine hitap eden Prof. Dr. 
Necmettin Erbakan Bilim ve Teknoloji 
Kütüphanesi’ni gezdi.

KIbRIS TÜRK EVİ

Başkan Kocagöz, fabrika yerleşkesin-
deki, 1974 Kıbrıs Türk Evi’ni de ziyaret 
etti. Fabrikanın faaliyet döneminde yö-
netici binası olarak kullanılan bu yapı, 
şimdi KKTC’nin tarihini, kültürünü ve 
milli mücadelesini yaşatan anı evi ola-
rak hizmet veriyor. Müzenin girişinde 
Kıbrıs Türk halkının özgürlük mücadele-
sinin lideri Dr. Fazıl Küçük ile KKTC Ku-
rucu Cumhurbaşkanı Rauf Denktaş’ın 
büstleri yer alıyor. İHA

Başkan Kocagöz
Pil Fabrikası’nı gezdi
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Dünyadan 
kısa kısa

Mahsur kaldılar 
seneye dönecekler

ABD merkezli havacılık şirketi Boe-
ing’in Starliner mekiğiyle 6 Haziran’da 
Uluslararası Uzay İstasyonu’na (ISS) 
gönderilen astronotların Dünya’ya 
dönüş tarihi belli oldu. NASA Baş-
kanı Bill Nelson düzenlediği basın 
toplantısında, uzayda mahsur kalan 
astronotlar Sunita Williams ve Butch 
Wilmore’nin SpaceX’e ait Dragon uzay 
aracı ile birlikte Şubat ayında dönecek-
lerini belirtti. 

İtalya’da milyardere  
soruşturma

İTALYA’DA savcılık, İngiliz teknoloji 
girişimcisi milyarder Mike Lynch 
ve kızı Hannah’nın da aralarında 
bulunduğu 7 kişinin ölümüyle sonuç-
lanan lüks yatın battığı olaya ilişkin 
soruşturma başlatılırken yapılan baş-
savcılık açıklamasında, “taksirle adam 
öldürme” ve “taksirle kazaya neden 
olma” suçlarının işlenmiş olmasının 
mümkün olabileceğini ifade edildi.

Hindistan’dan tarihi 
Ukrayna ziyareti

HİNDİSTAN Başbakanı Narendra 
Modi, Ukrayna Devlet Başkanı Vladi-
mir Zelenskiy’nin daveti üzerine ilk 
kez ülkeye ziyaret gerçekleştirdi. İki 
lider, görüşme öncesi önemli açıkla-
malarda bulundu. Ukrayna’ya “barış 
mesajıyla” geldiğini belirten Modi, 
Rusya-Ukrayna arasında en kısa 
sürede diyalog kurulması çağrısında 
bulundu.

Phuket Adası’nda  
toprak kaydı:10 ölü

GÜNEY Asya ülkesi Tayland’da son 
günlerde etkili olan ve birçok bölgede 
hayatı olumsuz etkileyen muson ya-
ğışları, ünlü tatil merkezi Phuket’te de 
sel ve toprak kaymasına neden oldu. 
Phuket Valiliği tarafından yapılan 
açıklamada, toprak kayması sonucu 
2’si Rus vatandaşı 10 kişinin hayatını 
kaybettiği belirtildi. 

Almanya’daki  
saldırı IŞİD’den

ALMANYA’NIN Solingen 

şehrinin kuruluşunun 650. yıl 

dönümü için düzenlenen kutla-

malarda gerçekleştirilen bıçaklı 

saldırıya ilişkin yeni bir gelişme 

yaşandı. Kuzey Ren Vestfalya 

eyaletine bağlı şehirde kutla-

malar çerçevesinde düzenlenen 

festivaldeki saldırıyı terör örgütü 

IŞİD üstlendi. Saldırıda 3 kişi 

ölürken toplamda 5’i ağır 8 kişi 

de yaralandı.

Rusya, kırmızı  
bültenliyi bıraktı

RUSYA, ABD’deki yatırımcıları 

dolandıran bir grubun parçası 

olduğu suçlamaları nedeniyle 

Interpol tarafından kırmızı bül-

tenle aranan ve geçtiğimiz pa-

zartesi yakalanarak tutuklanan 

İsrail-Kanada vatandaşı Joshua 

Cartu’yu serbest bıraktı. Açık-

lamada, “Ferrari kaçağı” olarak 

anılan yarış arabası sürücüsü ve 

girişimci Cartu aleyhindeki yar-

gılamaların sonlandırılmasına 

karar verildiği bildirildi.

Gazze’de kayıp  
40 bini geçti

İSRAİL Gazze Şeridi’ndeki 

katliamlarını 325 gündür sürdü-

rüyor. Filistin Sağlık Bakanlığı 

tarafından yapılan açıklamada, 

İsrail ordusunun son 48 saatte 

düzenlediği 5 saldırıda 69 Filistin-

linin hayatını kaybettiği, 212 Filis-

tinlinin de yaralandığı bildirildi. 

Saldırıların başladığı 7 Ekim’den 

bu yana toplam can kaybının 40 

bin 334’e, yaralı sayısının 93 bin 

356’ya yükseldiği aktarıldı.

DHA-İHA

Sosyoloji; toplumsal yapıların, ilişkilerin ve 
davranışların bilimsel olarak incelendiği bir 
disiplindir. Toplumun temel dinamiklerini 

anlamak, bireylerin ve grupların davranışlarını 
analiz etmek, sosyal olguları ve süreçleri ince-
lemek sosyolojinin temel hedefleridir. Bu bilim 
dalı, bireylerin toplumsal etkileşimleri, kültürel 
normlar, sosyal kurumlar ve toplumsal değişim-
ler gibi konular üzerinde yoğunlaşır. Sosyoloji, 
toplumun derinlemesine anlaşılmasını sağlar ve 
toplumsal sorunların çözümüne yönelik bakış 
açıları geliştirir.

Sosyolog, toplumsal yapıların ve süreçlerin 
bilimsel olarak incelenmesiyle ilgilenen bir uz-
mandır. Sosyologlar, toplumsal sorunları araştı-
rır, sosyal ilişkileri ve etkileşimleri analiz eder, 
sosyal politikalar geliştirir ve toplumun daha adil 
ve dengeli bir şekilde işleyebilmesi için çözüm-
ler sunar. Sosyologlar, genellikle veri toplama, 
analiz etme ve yorumlama gibi yöntemlerle çalı-
şır. Sosyal olayları anlamak ve toplumdaki deği-
şimlere katkı sağlamak sosyologların en önemli 
görevlerinden biridir.

Sosyoloji, toplumsal olayları anlamak ve top-
lumu daha iyi bir hale getirmek için önemli bir 
disiplindir. Bu bilim dalı, sosyal adalet, eşitlik, 
insan hakları ve sosyal sorunlar gibi konulara 

ışık tutar. Sosyoloji, toplumda yer alan her bi-
reyin yaşam kalitesini yükseltmek ve toplumsal 
ilişkileri iyileştirmek için önemli bir role sahip-
tir. Sosyologlar, toplumun yapısal sorunlarını 
ve eşitsizlikleri anlamak için çalışır, bu sayede 
politika yapıcılar ve diğer paydaşlar için değerli 
bilgiler sunar.

Sosyoloji, birçok farklı alanda uygulama bulur. 
Eğitim, sağlık, ekonomi, siyaset, hukuk ve çevre 
gibi alanlarda toplumsal dinamiklerin incelen-
mesi sosyolojinin kapsamına girer. Sosyologlar, 
sosyal politikaların geliştirilmesi, toplumsal eşit-
sizliklerin azaltılması ve insan haklarının korun-
ması gibi konularda aktif rol alır. Aynı zamanda 
sosyologlar, toplumsal değişim süreçlerini analiz 
eder ve bu süreçlerin yönetilmesine katkıda bu-
lunur.

Sosyologlar, sosyal hizmet alanında da önemli 
roller üstlenir. Toplumun en dezavantajlı kesim-
lerine yönelik sosyal politikalar geliştirme ve bu 
politikaların uygulanmasını sağlama süreçlerinde 
aktif olarak yer alırlar. Sosyologlar; yoksulluk, 
ayrımcılık, aile içi şiddet, çocuk istismarı gibi 
toplumsal sorunların kökenlerini araştırarak, bu 
sorunların çözümüne yönelik programlar tasar-
lar. Aynı zamanda, sosyal hizmetlerde çalışan 
diğer profesyonellere, toplumun dinamiklerini 

anlama ve bireylere yönelik etkili müda-
haleler geliştirme konularında rehberlik 
ederler. Sosyologların sosyal hizmet 
alanındaki katkıları, daha kapsayıcı ve 
etkili sosyal yardım sistemlerinin oluş-
masına yardımcı olur.

Gelecekte sosyolojinin önemi giderek 
artacaktır. Toplumlar karmaşıklaştıkça 
sosyologların toplumsal sorunları an-
lama ve çözüm üretme konusundaki 

yetkinlikleri daha da kritik hale gelecektir. Sos-
yoloji, dijitalleşen ve küreselleşen dünyada yeni 
sosyal olguların ve sorunların incelenmesine 
katkıda bulunarak, toplumun geleceğini şekillen-
dirme potansiyeline sahiptir. Sosyologlar, top-
lumsal değişimlerin olumlu yönde evrilmesi için 
aktif olarak çalışacak ve geleceğin toplumlarını 
daha adil ve dengeli bir hale getirme konusunda 
önemli bir rol oynayacaktır.

Türkiye’de sosyologlar, toplumun temel so-
runlarını anlamak ve çözüm üretmek konusunda 
büyük bir potansiyele sahip olmalarına rağmen, 
gereken önemi ve değeri yeterince görmemek-
tedirler. Sosyologlar, sosyal politika geliştirme 
süreçlerinde ve toplumsal sorunların çözümünde 
etkili roller üstlenebilecek uzmanlardır; ancak 
bu potansiyel genellikle göz ardı edilmektedir. 
Kamu ve özel sektörlerde sosyologların istihdamı 
sınırlı kalmakta, karar alma mekanizmalarındaki 
etkileri zayıf olmaktadır. Bu durum, toplumsal 
sorunların derinlemesine incelenmesi ve uzun 
vadeli çözümler üretilmesi açısından büyük bir 
kayıp yaratmaktadır. Sosyologların bilgi ve bece-
rilerinin yeterince değerlendirildiği bir Türkiye, 
daha adil ve sürdürülebilir bir topluma ulaşma 
yolunda önemli adımlar atabilir.

Sosyolojinin 
gücü

Funda
 ALPASLAN TALAY

Sosyolog

VATANDAŞLAR her 
gün yeni bir zamla 
gözünü açıyor. Elekt-
rik, doğalgaz ve en 

son akaryakıta gelen zam-
lar sonrasında A’da Z’ye bü-
tün ürünlerin etiketleri de değişmeye 
başladı. Çalışanların gelirleri sabitken 
giderleri her geçen gün arttığına ve 
bununda artık yaşam mücadelesine 
döndüğünü ifade eden Kiracılar Daya-
nışması Platformu Başkanı Cengiz Kul, 
“Türkiye’nin son dönemlerde içinde bu-
lunduğu ekonomik atmosfer ile birlikte 
toplumun dar gelirli kesimi nefes ala-

mayacak duruma geldi” dedi. 
Kul, enflasyonun etkisiyle beraber 

vatandaş isyan bayrağını çektiğine işa-
ret ederek, “Ülkede neresinden tutar-
sak buram buram sorun var. Sorunu 
çözeceklerin umurunda bile değil. Gel-
diğimiz son dönemlerde barınma, eği-
tim, sağlık ve son olarak da üretim 
bunlar yok sayılamayacağı gibi böyle 
hayati önem taşıyan sorunlarda kena-
ra bırakılıp devam edilemez. Vergi sis-
temi ile dar gelirli vatandaşın üzerin-
de büyük yükler yüklendi. Durum o 
kadar vahim ise saray giderleri bakan-
lar milletvekilleri herkesin cebine do-

kunulması lazımken sadece dar gelir-
li vatandaşların cebine dokunuluyor. 
Vatandaşın ne halde olduğu kimsenin 
umurunda bile değil. Halk artık ya se-
çim ya geçim diyor. Ülkemizde her se-
çimde olduğu gibi giden geleni aratı-
yor. Halkın sorunlarını, sorun edinen 
kişilere ve kurumlara ihtiyaç var.  Bu 
milletin gözü ağlatmaktan şişti. Bu va-
tan kimsenin şahsi malı olmadığı gibi 
bizlerde kimsenin malı, mülkü veya 
kölesi de değiliz. Kiracılar Dayanışma-
sı Platformu olarak senelerdir söylü-
yoruz lakin ne hükümet ne ana mu-
halefet ne de diğer muhalefet partileri 

sesini çıkarmadı. Artık yönümüz yine 
Ankara, TBMM, Cumhurbaşkanlığı ve 
muhalefet partileri olacak. Bu sorun 
çözülmeden gelmeyeceğiz. Millet var-
sa devlet var, devlet varsa millet vardır. 
Hükümetin vergi ve zamlarla halka bu 
kadar yüklenmesi de kabul edilemez. 
Geleceğimiz için adımlar atacak ve so-
nuçlarla devam edeceğiz. Her şeyin ta-
kibin, her şeyin farkında ve her şeyin 
üstesinden geleceğiz. Halklar ve haklar 
hatırlanmalı gereği yapılmalıdır. Ka-
muoyuna duyurumuzdur; hak için mü-
cadele eden herkese selam olsun” ifa-
delerini kullandı.

Kiracılar erKen 
seçim istiyor

Ekonomik krizin artık göz ardı edilemeyecek bir noktaya geldiğini 
söyleyen Kiracılar Dayanışması Platformu Başkanı Cengiz Kul, “Ülkede 

neresinden tutarsak sorun var. Geçim yoksa seçim olmalı” dedi

GÜVEN 
GÜNEŞ

TURİZMİN başkenti olarak anı-
lan Antalya’da her yıl rekorlar kırıl-
dığı açıklanırken yerel yönetimler 
de turizmin çeşitlenmesi adına fark-
lı festivaller ve fuarlar düzenlemeye 
devam ediyor. Yaklaşık 30 milyon tu-
ristin her şey dâhil sistemi nedeniyle 
Türkiye’yi tercih ettiğine işaret eden 
Akdeniz Yiyecek İçecek Yöneticileri 
Derneği Başkanı Mustafa Gençer, tu-
rizmin çeşitlendirilmesinin zaman ve 
maliyet alacağını ifade ederek, “Tu-
ristlerin sadece yüzde 10’u otel dışı-
na çıkıyor” dedi. Ürgüp, İstanbul ve 
Antalya’daki belirli bölgeler dışında 
kalan oteller haricinde yaklaşık 30 
milyon turistin doğrudan her şey dâ-
hil sistemi için Türkiye’yi tercih etti-
ğini söyleyen Akdeniz Yiyecek İçecek 
Yöneticileri Derneği Başkanı Musta-
fa Gençer, “Alanya tek başına gecelik 
konaklama da ülke turizmin yakla-
şık yüzde 11’ini karşılamasına rağ-
men kendine has oluşturduğu 
bir yeme-içme kültürü yok 
maalesef. Alanya en ön pla-
na çıkan kalesi ve her yerde 
olabilecek bir Dim Çayı var. 
Alanya’yı tercih eden turist-
lerin yüzde 99’unu 
otellerin yeme iç-
mesine ve deni-
ze olan yakın-

lığına geliyor. Kültür ve gastoronomi 
turizmi çok zayıf kalıyor ve tercih ne-
denleri arasında da yer almıyor. Bu 
durum Manavgatta ise yüzde 70 ora-
nı çıkıyor burada da Side faktörü-
nün olmasından dolayı. Bugün her 
şey dâhil sisteminden vazgeçme-
si durumunda otellerin yüzde 70 ile 
80’ini bir anda boşa düşer. Orta Av-

rupa ülkelerinden Çekya’nın baş-
kenti Prag’a baktığınızda me-
sela bizdeki durumun tam 
aksinin yaşandığını görürüz. 
Oraya giden turistler otelde 
değil kentin sokaklarında, dük-

kânlarında, tarihi me-
kanlarında görürsü-
nüz hep. İtalya’da da 
keza öyle her tarafı 

tarafın tarihi mekânlardan oluşması 
ve bunların iyi korunması en büyük 
etken. Bu yerlerde de zaten her ta-
raf apart otel ve her şey dâhil sistemi 
diye bir şey yok ve hatta turistin yü-
zünüze dahi bakmazken bizde böyle 
bir şey yok” dedi.

Alanya’da gastronominin gelişti-
rilmesi ve yerel ürünlerin daha ön 
plana çıkarılarak turizmde çeşitlili-
ğin artırılması adına fuarlar düzen-
lendiğine de işaret eden Başkan Gen-
çer, “İşlettiğimiz 4 bin kişilik ve bin 
100 odalı otelde gelen turistlerin sa-
dece yüzde 10’u anca otel dışına çı-
kıyorlar. Kalanların tamamı ise ta-
til süreleri otel içerisinde geçiriyor. 
Turistlerin otel içinde ulaşabildikle-
riyle dışarıda ulaşabildikleri arasın-

da bir fark yok. Eğer turistin dışarıya 
çıkmasını istiyorsak öncelikle bunu 
cazip kılmalıyız. Geçtiğimiz aylarda 
burada turizm festivali yaptık fakat 
yerel meyvelerin ön plana çıkarılma-
sı ve bunların pazarlanması adına 
zayıf geçtiğini söyleyebilirim. Alan-
ya limonunu ön plana çıkarmak is-
tediğimizde de doğal bir limonata ol-
ması gerekirken içerisinde konsantre 
kullanılmak zorunda kalındı. Bu so-
runları aşmadan her şey dahil sis-
teminden vazgeçilmesi durumunda 
Türk turizmi de tepetaklak dibe vu-
rur. Eğer turizmi çeşitlendirip, zengin-
leştirmek istiyorsak yerel ve kültürel 
öğelere ciddi yatırımlar yapmamız 
gerekiyor bu da ciddi zaman alacak 
gibi görünüyor” ifadelerini kullandı.

TURİzM çeŞİTlİlİğİnİ
ARTIRMAk zoRUnDAyIz

Türkiye’ye gelen 30 milyon turistinin çoğu her şey dâhil sistemi nedeniyle otel dışına çıkmazken 
turizmciler, Avrupa pazarını örnek göstererek turizm çeşitliliğinin artırılması gerektiğine işaret ediyor
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Türkiye’nin 4’üncü büyük barosu olan An-
talya Barosu’nun konyaaltı Belediyesi nazım 
Hikmet kongre Merkezi’nde 19 ekim Cumar-
tesi günü genel kurul, 20 ekim Pazar günü 

ise seçimlerin yapılacağı yeni dönemi için 4 isim 
adaylığı açıklayıp, saha çalışmalarına başladı.

Antalya Baro Başkanı olarak iki dönem görev ya-
pan Av. Hüseyin Geçilmez, yeni dönemde aday ol-

mayacağını belirterek, şu an 4 adayın bulunduğu-
nu kaydetti.

iki dönemi yeterli gördüğünü ve bu bayrak yarı-
şında genç arkadaşlarına bayrağı devredeceğini be-
lirten Başkan Geçilmez, kongrede yarışacak adaylar 
Av. Alper köleoğlu, Av. Ali Çağdaş Bozaner, Av. Cenk 
Soyer ve Av. Mücahit Gündoğdu’ya başarılar diledi.

12 yıldır Baro’da görevler aldığını anlatan Geçil-

mez, üye sayılarındaki ciddi değişime de dikkat çek-
ti. 2021’de 5 bin küsur olan üye sayısının 2022’de 6 
bini aştığını, şimdi ise 8 bine dayandığını belirten 
Geçilmez, “Gerçekten inanılmaz bir artış var. ilk se-
çime girdiğimde üye sayısı 3 bin civarındaydı. yani 
bu seçmen sayısının göstergesi bile meslektaş sayı-
sının nasıl kontrolsüz ve sıkıntı yaratıcı bir şekilde 
arttığını gösteriyor” dedi.  DHA

keMer ve yöresi Tanıtım Vak-
fı (keTAV) bünyesinde kurulan 
‘kemer Turizm komitesi’, kayma-
kam Ahmet Solmaz’ın başkanlığın-
da ikinci toplantısını gerçekleştiril-
di. kemer ilçe merkezinde bir otelde 
düzenlenen toplantıya, kaymakam 
Solmaz’ın yanı sıra kemer Belediye 
Başkanı necati Topaloğlu, kemer Be-
lediye Meclis üyesi Cansın efir, ke-
mer yöresi Tanıtım Vakfı (keTAV) 
yönetim kurulu üyesi Haydar Güm-
rükçü, kemer Turistik Otelciler ve iş-
letmeciler Birliği (keTOB) Başkanı 
Dinçer Sarıkaya, kemer Turizmci ve 
iş insanları Derneği (keMiAD) Baş-
kanı rıza Sönmez, kemer esnaf ve 
Sanatkarlar Odası Başkanı Bolat ün-

sal, Marina Genel Müdürü Levent 
Tokaç, Antalya Büyükşehir Beledi-
yesi kemer Şube Müdürü Halil Bo-
ran, Antalya Ticaret ve Sanayi Oda-
sı (ATSO) kemer Temsilcisi Mehmet 
Çokseyrek, kemer Ulaştırma Hiz-
metleri esnaf Odası Başkanı Musta-
fa Tıraş, Sea to Sky Organizastörleri 
ve kemer enduro Motosiklet kulübü 
Başkanı Semih Özdemir ile Başkan 
yardımcısı Ömer nizam, Sürdürüle-
bilir Turizm Uzmanı Işıl Düzgünçı-
nar katıldı.

ETKİNLİKLER KONUŞULDU 

Toplantıda, eylül ayında düzen-
lenecek olan 14’üncü Phaselis Fes-
tivali, ekimde yapılacak Sea to Sky 

Dünya enduro Motosiklet yarışı ha-
zırlıkları, Antalya Bilim üniversite-
si ile ortaklaşa düzenlenen ‘Misafir 
Memnuniyeti Anketi’, Liman Cad-
desi’nin sorunları ve Sürdürülebi-
lir Turizm hakkında çalışmalar gö-
rüşüldü. kaymakam Solmaz, turizm 
komitesinin çalışmalarında işbirli-
ğinin önemine vurguladı. ilçe gene-
lini ilgilendiren konuları komitenin 
yakından ilgilendiğini anlatan kay-
makam Solmaz, turizmi daha güç-
lü hale getirmek için çalışmaların 
takip edilerek sonlandırılmasının 
amaçlandığını söyledi. kemer Be-
lediye Başkanı necati Topaloğlu ise 
kemer’e ve turizme katkı sağlamayı 
amaçladıklarını dile getirdi. DHA

yerLeŞTirMe sonuçlarının bel-
li olmasının ardından öğrencilerin 
kazandıkları üniversitenin bulun-
duğu şehirlerdeki kredi ve yurt-
lar kurumu (kyk) yurt başvuru-
ları sürüyor. Öğrencilerin e-Devlet 
üzerinden başvurusunu yapabil-
diği Gençlik ve Spor Bakanlığı’na 
bağlı kyk yurtlarında, son hazır-
lıklar yapılıyor. Türkiye genelin-
de 900 bine yakın öğrenci kapasi-
tesi bulunan yurtlar, bulundukları 
şehir ve üniversiteye göre konum 
olarak farklılık gösterebiliyor. An-
talya’nın konyaaltı ilçesinde dün-
yaca ünlü konyaaltı Sahili’ne yü-
rüme mesafesindeki Akdeniz 
üniversitesi kampüsündeki öğ-
renci yurtları hem bulundukları 

doğal alan hem de deniz ve doğa 
manzaralarıyla yeni dönem öğ-
rencilerini bekliyor.

yeni eğitim-öğretim dönemi-
ne çok az süre kaldığını, yurtla-
rın artık gerçek sahiplerini bek-
lediğini belirten Antalya Gençlik 
ve Spor il Müdürü yavuz Gürhan, 
“Biz de heyecanla öğrencilerimi-
zi bekliyoruz. Antalya’da 25 bin 
900 dolayında yatak kapasitemiz 
var. yükseköğrenimde eğitim alan 
gençlerimizin eğitim kalitelerini 
artırmaya yönelik onlara barınma 
hizmeti sunuyoruz. Şu anda bir 
öğrenci odamızdayız. Gördüğünüz 
gibi otel konforunda. barınma hiz-
metinde gençlerimize destek ol-
maya çalışıyoruz” dedi. DHA

Baro’da seçim 
için geri sayım

Antalya Barosu’nun 19- 20 Ekim tarihlerindeki genel kurulunda Baro başkan adaylığı için 
4 isim yarışacak. İki dönemdir Antalya Baro Başkanı olan Av. Hüseyin Geçilmez ise aday 

olmayacağını açıkladı. Bir önceki seçime göre ise üye avukat sayısı 6 binden 8 bine yükseldi

ALPER KÖLEOĞLU CENK SOYER ALİ ÇAĞDAŞ BOZANER MÜCAHİT GÜNDOĞDU

kePez kalkınma ve Dayanışma Vak-
fı Fırın iktisadi işletmesi, bünyesinde-
ki ekmek fabrikasıyla hem üretiyor hem 
de karıyla ihtiyaç sahiplerine yardım eli 
uzatıyor. kepez Belediye Başkanı Me-
sut kocagöz’ün görevlendirdiği yeni yö-
netimle birlikte işletmenin kurumsal ya-
pısı güçlendirilirken, kapasitesi ve ürün 
çeşitliliği artırılan fabrikanın üretimi de 
daha kaliteli hale getirildi. kepez Beledi-
yesi’nin bir iştiraki olan ekmek fabrikası, 
önce insan sağlığı ve gıda güvenliği an-
layışıyla üretim yapıyor. üretilen sağlıklı 
ve lezzetli ekmek, tatlı ve yaş pastalar ise 
uygun fiyatla tüketiciye sunuluyor.  yeni 
Mahalle’de, 1996 yılında hizmete giren 
kepez ekmek’te, üretim elektronik maki-
nelerde ve gıda güvenliğine uygun şekil-
de gerçekleştiriliyor. Hijyen kurallarının 
titizlikle uygulandığı ekmek fabrikasın-
da, gıda mühendislerinin gözetiminde 
üretim yapılıyor. Örnek bir sosyal bele-
diyecilik yatırımı olan kepez Vakfı ek-
mek Fabrikası, üretim çeşitliğiyle de dik-
kat çekiyor. normal ekmeğin yanı sıra 
roll ekmek, kepekli ekmek, simit ekmek, 
sandviç ekmek, hamburger ekmeği, tost 
ekmeği, tam buğday unlu ekmek, çavdar 
ekmeğinin pişirildiği fabrikada, tam ta-
hıl ekmeği, sarı buğday ekmeği, siyez ek-
meği, kızıl çavdar ekmeği, Isparta ekme-
ği ve Trabzon ekmeği imalatı yapılıyor.

UNLU MAMUL VE                             
TATLI DA ÜRETİLİYOR

kepez ekmek’in üretim hattından çı-
kan tatlı-tuzlu kuru pasta, un kurabiyesi, 
sade, kepekli ve susamlı galeta, ay çekir-
dekli burgulu galeta, yaprak galeta, mis-
ket kuru pasta, pastane bezesinin yanı 
sıra özel yapım yaş pasta, ekler, çikola-
ta topu, triliçe, tramisu, supangile, süt-
laç, ıslak kek gibi sütlü ve şerbetli tatlılar 
da vatandaşın beğenisine sunuluyor. ke-
pez’in ekmek’in fırınlarında pişen simit, 
poğaça ve açma çeşitleri de vatandaşla-
rın kahvaltılık talebi karşılanıyor.  kepez 
ekmek Fabrikasında,  günde ortalama 
42 bin 500 adet normal ekmek, 3 bin 340 
adet çeşitli ekmekler, 2 bin 300 adet si-
mit-boğacı ve 20 bin 400 adet de roll ek-
mek üretiliyor.

ÇÖLYAK HASTALARI İÇİN  
GLUTENSİZ ÜRETİM

kepez Vakfı, unlu mamul üretiminde 
normal ekmek yiyemeyen çölyak has-
talarını da unutmadı. Vakfın fabrikasın-
da, günlük ortalama 1100 adet gluten-
siz ekmeğin yanı sıra çeşitli gramajlarda 
sandviç ekmeği, tost ekmeği, gobit ek-
meği, , yarım ekmek, susamlı ekmek, ta-
hıllı ekmek, köy ekmeği, baton ekmeği,  
glutensiz tatlı-tuzlu kuru pasta, kurabi-
ye muffin kek, glutensiz simit, poğaça 
ve açma üretimi yapılıyor.  kepez Vakfı, 
ürünlerini  bi’dilim Fırın kafe ile ilçenin 
değişik noktalarındaki 140 ekmek büfe-
siyle vatandaşlara ulaştırıyor. 

HABER MERKEZİ 

Kepez Vakfı hem üretiyor 
hem de gönüllere dokunuyor
Kepez Belediyesi’nin bir iştiraki olan 

Kepez Ekmek, önce insan sağlığı 
anlayışıyla üretim yaparak, ilçe 

sakinlerinin uygun fiyatlı, lezzetli ve 
sağlıklı ekmek talebini karşılıyor

Kemer Turizm
Komitesi toplandı

Kemer ilçesinde kurum ve kuruluşları tek çatı altında toplayarak turizmin gelişimi için 
çalışmalar yürüten Kemer Turizm Komitesi Kaymakam Ahmet Solmaz başkanlığında toplandı

AnTALyA’nIn ibradı ilçesi ürünlü Ma-
hallesi’nde yaşayan 65 yaşındaki çift-
çi Şendur Özdoğru, evinin bahçesinde 
52 santimetre uzunluğunda patlıcan ye-
tiştirdi. Şendur Özdoğru, kışın Manav-
gat ilçesinde, yazın ise ibradı›nın ürün-
lü Mahallesi›nde yaşadığını ve çiftçilik 
ile uğraştığını söyledi. yaz aylarında do-
ğup büyüdüğü ürünlü Mahallesi’nde 
yaşadığını söyleyen Özdoğru, “yaz ayla-
rında kendi çapımda ürünlü›de sebze iş-
leriyle uğraşıyorum. Bu yıl atalarımdan 
kalan patlıcan tohumlarını fide haline 
getirdim. evimin önünde bulunan 150 
metrekarelik bahçeye patlıcan fideleri-
ni deneme amaçlı ektim. Patlıcan fidele-
rini tamamen hayvan gübresi verdim. 

kesinlikle fenni güb-
re ve ilaç vermedim. 
Organik olarak ye-
tiştirdim. Her fidan 
bol miktarda patlı-
can vermeye başla-
dı ve şu anda patlı-
canlarımın boyu 52 
santimetreye kadar 
çıktı. Patlıcanları 
toplamasam daha 
da büyüyecek ve 
60 santimetreye 

kadar çıkacak. Patlıcanın fi-
danlarının boyu ise benim boyumu bile 
geçti. 2 metreye kadar ulaştı” dedi.

TOHUMLARINI DAĞITACAK

Patlıcanların tamamen organik oldu-
ğunu anlatan Özdoğru, “Bu atalarımızın 
yetiştirmiş olduğu tohumların patlıcan-
ları. Şu anda gelecek yıllarda yeniden 
yetiştirmek için bol miktarda tohum-
luk patlıcan bırakıyorum. Gelecek yıllar-
da köylülerimize tohumlarını vereceğim. 
köylülerimiz de benden tohum istiyor-
lar. köylülerim de sebeplensin. Gelecek 
yıl da bol miktarda patlıcan yetiştirece-
ğim. Satış problemim ise bulunmamak-
tadır. köylüler ben olmasam bile patlı-
canı bahçeden toplayıp parasını bırakıp 
gidiyorlar” diye konuştu.

BEN DE İNANAMADIM 

Patlıcanların bu şekilde büyüdüğüne 
inanamadığını söyleyen Özdoğru, “Bu 
patlıcanın böyle olduğuna ben dahi ina-
namadım. Böyle olacağını hiç tahmin et-
miyordum. Havalar soğuyuncaya kadar 
patlıcan verimi devam eder. Hastalık ol-
mazsa kışın ortalarına kadar gider” dedi. 
İHA

Dev patlıcan 
göreni şaşırtıyor

Deniz manzaralı öğrenci yurtları
Konyaaltı ilçesinde dünyaca ünlü Konyaaltı Sahili’ne yürüme mesafesindeki Akdeniz Üniversitesi 

kampüsündeki öğrenci yurtları, hem bulundukları doğal alan hem de deniz ve doğa manzaralarıyla yeni 
dönem öğrencilerini bekliyor. Antalya’da aynı manzaraya sahip dairelerin kirası, 50-60 bin TL’den başlıyor
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GÜNÜN BANKOSU 
5.AYAK MISS BLUE (2) 

GÜNÜN BANKOSU 
 5.AYAK AZİZ AĞA (4)

Christoph Daum
hayatını kaybetti 

Bir dönem Beşiktaş, Fenerbahçe 
ve Bursaspor’u da çalıştıran Al-

man Teknik Direktör Christoph Daum, 
hayatını kaybetti. Uzun zamandır 
akciğer kanseriyle mücadele eden 70 
yaşındaki teknik direktör Christoph 
Daum yaşamını yitirdi. Acı haberi eski 
Fenerbahçeli futbolcu Ümit Özat, sosyal 
medya hesabından duyurdu. Türki-
ye’de birçok başarıya imza atan Daum, 
uzun zamandır akciğer kanseri tedavisi 
görüyordu.

Fatih Terim’den
Bodrumspor’a takip 

Teknik Direktör Fatih Terim, 
Trendyol Süper Lig’in 3. hafta-

sında oynanan Bodrum FK-Konyaspor 
maçını takip etti. Trendyol Süper Lig’in 
3. haftasında Bodrum FK, Konyaspor’u 
konuk etti. Muğla’da bulunan Teknik 
Direktör Fatih Terim, karşılaşmaya 
gelerek mücadeleyi tribünden izledi. 
Fatih Terim, geçtiğimiz yıllarda da Bod-
rumspor’un maçlarını takip etmişti. 

Melih İnan
Elazığspor’da 

Elazığspor, Trendyol 1. Lig ekibi Ke-
çiörengücü’nden Melih İnan’la an-

laşmaya vardı. TFF 2. Lig Kırmızı Grup’ta 
yeni sezon öncesi transfer çalışmalarına 
devam eden Çimentaş Elazığspor, Melih 
İnan’la anlaşma sağladı. Melih profes-
yonel kariyerinde 197 maça çıkarken 
35 gol attı ve 32 asist yaptı. Elazığspor 
bu sezon iddialı bir ekip kurarak bir üst 
lige yükselmeyi hedefliyor. 

Paralimpik milli takımı 
Fransa’ya uğurlandı 

Paralimpik milli takımı sporcuları 
28 Ağustos-8 Eylül tarihleri ara-

sında düzenlenecek olan paralimpik 
oyunlarında Türkiye’yi temsilen 94 
sporcu düzenlenen törenle Fransa’ya 
uğurlandı. Gençlik ve Spor Bakanı Dr. 
Osman Aşkın Bak, İstanbul Valisi Davut 
Gül, Türkiye Milli Paralimpik Komitesi 
Başkanı Murat Aksu ve davetliler 
katılımıyla İstanbul Havalimanı VIP 
Salonu’nda tören düzenlendi.  

Fernando Muslera
takımla çalıştı 

Galatasaray, UEFA Şampiyonlar 
Ligi play-off turunda Young 

Boys ile oynayacağı rövanş maçının 
hazırlıklarını sürdürdü. Sakatlığını 
atlatan Uruguaylı kaleci Fernando 
Muslera da takımla beraber çalıştı. 
Florya Metin Oktay Tesisleri’nde Teknik 
Direktör Okan Buruk yönetiminde top-
la ısınmayla başlayan idman, üç grup 
halinde 8’e 2 pas çalışmasıyla devam 
etti. Antrenman, hücum çalışmasıyla 
sona erdi. 

Kağan Köroğlu 
Düzcespor’da  

TFF 3. Ligde mücadele eden 
Düzcespor 20 yaşındaki Kağan 

Köroğlu ile bir yıllık anlaşma yaptı. 19 
yaşındaki genç ve gelecek vadeden 
stoper Kağan Köroğlu, Düzcespor 
ile sözleşme yeniledi. Çabukluğu ve 
pozisyon bilgisiyle dikkat çeken 2004 
doğumlu oyuncu hem sol stoper hem 
de sağ stoper olarak görev yapabiliyor. 
Köroğlu, geçen yıl olduğu gibi bu yılda 
kırmızı lacivert forma ile ter dökecek.

ROBİnSOn Club nobilis’te oynanan mü-
sabakalarda 44 sporcu sahaya çıktı. Final 
raundunun sonunda erkekler grossda Ol-
ympos Golf Kulübü sporcularından Berk 
İpeker toplamda 148 (+4) gross skorla bi-
rinci; Carya Golf Kulübü’nden Latif Çam 
toplamda 156 (+12) gross skorla ikinci; Su-
eno Golf Kulübü’nden Ali Asrın Çağlar top-
lantı 160 (+16) gross skorla üçüncü oldu. 
Genç kızlar grossda national GSK’dan Ayşe 
Altıntaş toplamda 151 (+7) gross skorla bi-
rinci; Regnum Golf Kulübü’nden Fatma Gül 
Kuş toplamda 154 (+10) gross skorla ikin-
ci; Antalya Bahçeşehir Koleji SK’dan Asya 
Altıntaş toplamda 160 (+16) gross skor-
la üçüncülüğü elde etti. Erkekler A katego-
risinde Cornelia Golf Kulübü sporcuların-
dan Aybars Boz toplamda 134 net skorla 
birinci; Ali Zeybek toplamda 135 net skor-
la ikinci; Olympos Golf Kulübü’nden Mert 
Güngör toplamda 137 net skorla üçüncü 
olmayı başardı. Genç kızlar A kategorisin-
de Regnum Golf Kulübü’nden Fatma Gül 
Kuş toplamda 137 net skorla birinci; nati-
onal GSK’dan Ayşe Altıntaş toplamda 138 
net skorla ikinci; Antalya Bahçeşehir Kole-
ji SK.’dan Asya Altıntaş toplamda 138 net 
skorla üçüncü sırada yer aldı. İHA

AKHEM’İn okullarda açtığı halter 
kursuna katılan Metin- nuran Ça-
kallıklı Anadolu Lisesi 11’inci sınıf 
öğrencisi Zeynep nur Pehlivan (16) 
ile Şehit Yasin Kurt Anadolu Lise-
si 11’inci sınıf öğrencisi Ela Ağır (16), 
Beden Eğitimi Öğretmeni 4. Kademe 
Halter Antrenörü Cahit Oğuzkan’ın 
eğitimlerinde başarılı oldu.

SİVAS’TA HALTER KALDIRDILAR

Türkiye Halter Federasyonu’nca Si-
vas’ta düzenlenen şampiyonaya ka-
tılan öğrenciler Zeynep nur Pehlivan 
ile Ela Ağır, Türkiye şampiyonu ola-
rak Antalya’ya dönmeyi hedefledi. 
Yarışmaya 75 kilo kategorisinde katı-
lan Pehlivan, koparmada 75, silkme-
de 100, toplamda 175 kilo ağırlıkları 
kaldırmayı başardı. 71 kilo kategori-
sinde katılan Ela Ağır’da koparmada 
68, silkmede 81, 
toplamda 149 
kilo ağırlıkla-
rı zorlanmadan 
kaldırdı.

Yarışmada he-
deflerine ulaşan 
Antalyalı öğren-
ciler Zeynep nur 
Pehlivan ile Ela 
Ağır, büyük bir 
coşku ve yoğun 
alkışlar arasında 
kategorilerinde 
Türkiye Şampi-

yonu ilan edildi. 
Pehlivan ve Ağır, 
şampiyonluk ma-
dalyalarıyla An-
talya’ya döndü.

Zeynep nur 
Pehlivan, geçen 
yıl Moldova’da 
gerçekleşen U15 
Avrupa Şampi-
yonası’na da 76 
kilo kategorisin-
de katılmış, top-
lamda 166 kilo 

ağırlık kaldırarak ‘altın madalya’ ka-
zanmıştı. Pehlivan, bu yıl Yunanis-
tan’da düzenlenen Yıldızlar Avrupa 
Şampiyonası’nda da toplamda 192 
kilo kaldırıp ‘Avrupa 2’ncisi’ olmuştu.

AKHEM Müdürü İnci Bacak, An-
talya’ya şampiyonluk madalyaları 
ile dönen öğrencileri başarılarından 
dolayı kutladı, “Gençlerimizle gurur 
duyduk” dedi, antrenör Cahit Oğuz-
kan’a da teşekkür etti. Başarılı öğren-
ciler, “Çok mutluyuz, heyecanlıyız” 
diyerek sevinç ve mutluluklarını ifa-
de ettiler. DHA

AnTAlyAsPor’A İsİM sPonsoru
2024-2025 Sezonunda TVF 

Kadınlar 2. Liginde mücadele 
edecek olan Antalyaspor voley-
bol takımının isim sponsorluğu 
konusunda Emir Tur ile anlaşma-
ya varıldı. İmzalanan anlaşma 
doğrultusunda Filenin Akrepleri, 
bundan böyle “Emir Tur Antal-
yaspor” adı ile mücadele edecek. 
Hasan Subaşı Tesisleri’nde ger-
çekleştirilen imza törenine Antal-
yaspor Kulübü Başkanı Av. Aziz 
Çetin, Başkan Vekili Mustafa 
Türker, Yönetim Kurulu Üyeleri 
Ali Murat Hizay, Caner Canıtez, 
Murat Şimşek, Bahadır Aslan 

ve Genel Koordinatör Abdullah 
Saraçoğlu katılırlarken; Emir Tur 
adına törene önceki dönem An-
talyaspor A.Ş. Başkan Vekili de 
olan Firma Sahibi Emrah Çelik ve 
bir diğer Firma Sahibi Uğur Çelik 
katılım gösterdiler. Kırmızı be-
yazlı voleybol takımının Baş Ant-
renörü Halil Kargıage, Yardımcı 
Antrenörler ve voleybolcuların 
da tam kadro yer aldıkları tören-
de “hayırlı olsun” temennileri ile 
atılan imzalar sonucunda Emir 
Tur ile Antalyaspor’un birlikteliği 
resmiyet kazanmış oldu. 

HABER MERKEZİ 

Antalya’nın gururu oldular 
Muratpaşa ilçesindeki Azize Kahraman Halk Eğitim Merkezi’nin (AKHEM) 

halter kursu öğrencileri Ela Ağır ile Zeynep Nur Pehlivan, Yıldız Kulüpler Halter 
Türkiye Şampiyonası’nda 71-76 kilo kategorilerinde ‘Türkiye Şampiyonu’ oldu

Golf heyecanı 
Belek’te yaşandı

SÜPER Lig'in 3. Hafta karşılaş-
masında Antalyaspor, Ha-
tayspor'u konuk etti. Kar-
şılaşmaya etkili başlayan 

Hatayspor, mücadelenin 26. Dakika-
sında öne geçmeyi başardı. Ceza sa-
hası içinde topu elle oynayan Emre penal-
tıya sebebiyet verirken topun başına geçen 
Strandberg penalto atışını gole çevirdi. 1-0 
Mücadelenin 32. Dakikasında konuk ekip 
farkı ikiye çıkardı. Kontra atakta ceza sahası 
içinde topla buluşan Strandberg kaleci Perıc'i 
çalımlayarak topu filelere gönderdi. 2-0 karşı-
laşmanın 41. Dakikasında sol çaprazdan ceza 
sahası içine giren Djnepro rakibin müdahale-
si sonucu yerde kaldı. Maçın hakemi penaltı 
noktasını gösterirken topun başına geçen Sa-
furi penaltı atışını kaçırdı. Karşılaşmanın ilk 
yarıısnda başka gol olmadı ve konuk ekip Ha-
tayspor ilk 45 dakikada soyunma odasına 2-0 
önde gitti.

GOLLER YAĞMUR GİBİ GELDİ

Karşılaşmanın ikinci yarısına oyuncu de-
ğişiklikleri ile giren Antalyaspor, oyunda üs-
tünlüğü ele geçirdi. Hatayspor'un 10 kişi kal-
ması ile birlikte oyundaki etkisini arttıran 
Akrep mücadelenin 60. Dakiaksında farkı 
bire indirdi. Ceza sahasına gelen ortaya iui 
yükselen Kelven topu kafa vuruşu ile filelere 
gönderdi 2-1. Bu golün ardından rakip kalede 
etkisini arttıran Antalyaspor 66. Dakikada Dj-
nepo ile karşılaşmaya denge getirdi. 2-2. Kar-
şılaşmanın90. Dakikasında Antalyaspor bir 
kez daha penaltı kazandı. Topun başına ge-
çen Samudio topu filelere gönderdi. 3-2. Kar-
şılaşmada başka gol olmadı ve Antalyaspor 
sahadan 3-2 galibiyetle ayrıldı.

Mucize gibi MAç
Süper Lig’in 3. Hafta karşılaşmasında Antalyaspor, ilk yarısını 2-0 yenik kapattığı 

maçta Hatayspor’u ikinci yarıda bulduğu gollerle 3-2 yenmeyi başardı

GÜVEN 
GÜNEŞ

3-2
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Her yıl yaz aylarında ücretsiz optimist 
yelken eğitimi veren Kemer Belediye Spor 
Yat Yelken Kulübü, eğitimlerini tamamlayan 
20 çocuğa daha sertifikalarını verdi. Başkan 
Topaloğlu, tören sonrası yaptığı açıklamada, 
“Bu sene 80 çocuğumuz ücretsiz yaz kursla-
rına geldi. Daha önce 60 çocuğumuza serti-

fikaları verilmişti. Bugün de son iki dönem-
deki 20 çocuğumuza sertifikalarını verdik. 
Çocuklarımızın tüm ihtiyaçlarını karşılayarak 
onları denizle buluşturuyoruz. Çocuklarımızın 
denizci olması bizi mutlu ediyor. Çocukla-
rımızı çok seviyoruz. Hepsinin gözlerinden 
öpüyorum.” dedi. HABER MERKEZİ 

Geçtiğimiz günlerde öğrenci-
leriyle birlikte Konyaaltı Sahili 
kıyı şeridinde dalış gerçekleş-
tiren Akdeniz Üniversitesi Su 

Ürünleri Fakültesi öğretim üyesi Prof. 
Dr. mehmet Gökoğlu, su altında buldu-
ğu ilginç nesnelerine bir yenisini daha 
ekledi. Gökoğlu, denizin dibinde üst 
çene protez diş takımı buldu. Dişleri 
muhafaza altına alıp sahibinin bulun-
ması çağrısında bulunan Gökoğlu’nun 
o anları su altı kamerasına yansıdı.

DİŞİNİ DÜŞÜREN GİDİYOR

Bu çağrının hemen sonrasında, yak-
laşık 1 ay önce 
yine Konyaal-
tı Sahili’nde gece 
saatlerinde yü-
zen otobüs şofö-
rü Barış Özer’in çı-
kardığı şnorkel, 
üst çene protezi-
ne takıldı. Diş takı-
mı ağzından suya 
düşen Özer, hava-
nın karanlık olma-
sı sebebiyle dişle-
rine rastlayamadı. 
Üst dişlerini tekrar 
yaptırmak zorun-
da kalan Özer, Gö-
koğlu’nun diş takımı 
bulduğu haberini 

alıp soluğu onun ya-
nında aldı. Dişi incele-
yen Özer, kendi dişle-
ri olmadığını söyledi. 
Özer, dişlerinin bu-
lunacağın inandığı-
nı aktararak, “Gece 
yüzmeye gitmiştim, 
deniz gözlüğü ve 

şnorkeli çıkartırken dişlerim düştü. Ka-
ranlık olduğu için bulamamıştık. Hoca-
mız diş takımı bulmuş sağ olsun ama 
bu benimki değil. Yerini söyledim, ba-
kacağını söyledi. Hocam bulur” dedi.

Dalışlarda enteresan nesnelerle kar-
şılaştıklarını belirten Prof. Dr. meh-
met Gökoğlu ise çağrısını yineleyerek 
şunları söyledi: “Dalışlarımızda ente-

resan şeyler bulabiliyoruz. ekonomik 
olarak bayağı bir külfetli. Bunu düşü-
ren kişi yaptıramayabilir. Odaya getir-
dik sahibini bekliyoruz. Bu arkadaşımı-
za uymadı. Gerçek sahibi gelip alabilir 
bizden.” Dalış öğrencilerinden enes Ko-
yuncu da her dalışlarında farklı şeyler-
le karşılaştıklarını, dişi görünce olduk-
ça şaşırdığını dile getirdi.  İHA

murAtPAşA Belediyesi’nin ye-
nilik, buluş ve girişim destekleme 
merkezi ASSim’de çalışmalarını sür-
düren Ayris Games, oyun tutkunla-
rını uçsuz bucaksız sahilleri, dağları, 
vadileri ve antik kentleriyle Antal-
ya’yı keşfe çıkartacak araba oyunu 
yazdı. Son düzenlemeleri yapılan 
oyun pazara girmek için yatırımcı-
lar bekliyor. Ayris Games, 8 yıllık bir 
çalışmanın ardından 2021’de Antal-
ya’da kuruldu. çalışmalarını murat-
paşa Belediyesi’nin yenilik, buluş 
ve girişim destekleme merkezi AS-
Sim’de sürdüren firma, mobil oyun 
çözümleriyle öne çıktı. Ayris Games 
kurucusu Hakan Satılmış, muratpa-
şa Belediye Başkanı Ümit uysal’la 
yaptığı görüşmeler sonrası türk tu-
rizminin başkenti Antalya’yı mo-
bil oyun pazarı üzerinden tanıtacak 
bir yazılım üzerine çalışmaya baş-
ladıklarını anlattı. Satılmış, oyunda 
bir araçla Antalya’nın keşfedildiği-
ni söyledi. Başkan uysal’ın Antal-
ya’nın birçok yerinin oyunda yer al-
ması gerektiğini söylediğin anlatan 
Satılmış, buna göre yeni eklemelerle 
oyunun geliştiğini söyledi.

ANTALYA TANITIMI 

Başkan uysal, oyunda Antal-
ya’nın bir coğrafya olarak merke-
ze alındığını dile getirdi. Sahilleri, 
dağları, vadileri ve antik kentleriy-
le adeta bir cenneti andıran kenti 
oyunla dünyaya tanıtmak istedik-
lerini aktaran uysal, oyunun yurt-
dışından yatırım teklifi aldığını söy-
ledi. Ancak firmanın yurtiçinden 
teklif beklediğini aktaran uysal, 
“Belediyemizin bu konuda yasal sı-
nırları var. Antalya’mızı dünyanın 
mobil oyunla tanıyacağı bu girişi-
mi desteklemek isteyen yatırımcıla-
rı bekliyoruz” dedi.  İHA

Takma dişini düşüren 
onun yanına gidiyor
Prof. Dr. Mehmet Gökoğlu, üst çene protez diş takımı buldu. O anlar su altı kamerasına yansırken Gökoğlu, protez diş yaptırmanın 

maliyetli olduğuna dikkat çekerek sahibinin bulunması çağrısı yaptı, dişlerini düşürenler ise soluğu onun yanında aldı

Yelkenciler sertifika aldı

AKSeKi ilçesinde 25 yıl önce ilkel 
yöntemlerle toros Dağları’ndan top-
lamış olduğu kekik otlarından kekik 
yağı çıkaran Abdullah Güven, bugün 
ise yaklaşık 35 çeşit bitkiden yağ çıkar-
tarak şifa dağıtıyor. torosların 800 ila 
bin 800 rakımlarındaki tepelerinden 
bitkileri toplayarak adeta şifa dağıtan 
adam, 81 ilden sipariş alarak müşterile-
rine kargo ile yağlarını ulaştırıyor. Ab-
dullah Güven, Orman işletme müdür-
lüğünden aldığı izinle yazın 800 ila bin 
200 metre rakımlı toros Dağlarında ke-
kik, şalba, andız, mersin, ardıç, defne, 
menengiç, çam, biberiye, rezdene, kan-
taron, ısırgan otu ve su nanesi gibi bir 
çok bitkileri topluyor. Daha önce bu ot-
ları topladıktan sonra kurutup sattığını 
belirten Güven, eskiden ilkel yöntem-
le kekik, elma yağı, defne yağı, andız 
yağı, su nanesi yağı sıkmaya başladı-
ğını, şimdi ise daha gelişmiş yöntemle 
yaptırdığı kazanlarda bu işi yapmaya 
devam ettiğini söyledi.   İHA

Torosların şifa 
dağıtan adamı

Kepez Kültür Festivali, ‘Akdeniz Gecesi’ ile 
müzik tutkunlarına eşsiz bir gece sundu. Gecede, 
Akdeniz müziğinin güçlü temsilcileri İsmail Söğüt 
ve Tolga Çandar, birbirinden güzel şarkılarıyla 
sahne aldı. İsmail Söğüt, Akdeniz’in sıcak ezgi-
lerini Antalyalılarla buluşturarak, dinleyicilerden 
büyük alkış topladı. Sögüt’ün Akdeniz ezgileriyle 

dolu repertuvarı geceye katılanlara coşkulu anlar 
yaşattı. Ardından sahne alan Tolga Çandar, sevilen 
türküleriyle coşkuyu doruğa taşıdı. 

Çandar, unutulmaz türküleriyle festivale gelen 
herkesi adeta müziğin derinliklerine sürükledi. 
Kepez Kültür Festivali kapsamında düzenlenen 
‘Akdeniz Gecesi’ etkinliği, festival ziyaretçilerine 

unutamayacakları bir akşam sundu. Antalyalılar, 
Akdeniz müziğinin güçlü temsilcileri İsmail Söğüt 
ve Tolga Çandar’ın güçlü sesleri ve yorumlarıyla 
gönüllerince oynayarak, eğlendiler.

Akdeniz Gecesi etkinliğine Kepez Belediyesi 
meclis üyeleri, Kepez’in mahalle muhtarları ve çok 
sayıda Antalyalı katıldı. DHA

kültür Festivali’nde
unuTulmaz gece 

Kepez Belediyesi tarafından düzenlenen Kepez Kültür Festivali, müzikseverlere unutulmaz 
anlar yaşatmaya devam ediyor. Festival kapsamında gerçekleştirilen ‘Akdeniz Gecesi’ etkinliği, 
ünlü sanatçılar İsmail Söğüt ve Tolga Çandar’ın sahne aldığı konserlerle büyük beğeni topladı

Yöreler MuraTpaşa’da 
murAtPAşA Belediyesi, bu yıl 8’incisini dü-

zenleyeceği Yöreler renkler Festivali’yle türkü-
leri, oyunları, el sanatları ve lezzetleriyle dün-
yanın dört bir yanını muratpaşa Atatürk Kent 
meydanı’nda buluşturacak. Büyük buluşma 
öncesi aralarında Antalya’da yaşayan yerle-
şik yabancıların kurduğu derneklerin de bu-
lunduğu kültür ve dayanışma, Yörük, hemşeri, 
yöre dernekleri ilk toplantısını yaptı. toplan-
tıya davetli 82 sivil toplum kuruluşu katıldı. 
Hafta boyunca devam edecek festivalde der-
nekler kent meydanında kurulacak stantlarda 
şehirlerinin, ilçelerinin yemeklerini, el sanat-
larını, doğal ve tarihi güzelliklerini tanıtacak. 
Belediye Başkanı Ümit uysal, Yöreler renkler 
Festivali’nin barış, dostluk ve kardeşlik festiva-
li olduğunu söyledi. DHA

antalya için 
oyun geliyor
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